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Foto: Rok Štupar
Promet se skozi Vodice povečuje. 
Bo država prisluhnila našim težavam?
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Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid 
medijev pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod 
zaporedno številko 462. – Izdajatelj: Občina Vodice, Kopi-
tarjev trg 1, Vodice – Glasilo prejmejo vsa gospodinjstva in 
pravne osebe v občini brezplačno.

Izhaja mesečno v 1500 izvodih. – Odgovorna urednica: Mo-
nika Kubelj – Uredniški odbor: Franc Kmetič, Natalija Rus, 
Mojca Ločniškar, Cveto Vrbovšek in Alenka Jereb – Lekto-
rica: Alenka Peteršič – Oblikovanje: Janez Hočevar – Foto-
grafije: Rok Štupar in ostali – Tisk: Kubelj, d. o. o. – Datum 
natisa: junij 2013 – Naslov uredništva: Kopitarjev trg 1, 1217 
Vodice – elektronski naslov: monika.kubelj@gmail.com. 
Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas na medmrežju: 
www.vodice.si.

Sporočilo bralcem:
Odgovorna urednica si pridržuje pravico do objave ali neobjave, 
krajšanja, povze manja ali delnega objavljanja nena ročenih pri-
spevkov v skladu s pro storskimi mož nos tmi. Izjema so odgovori 
in po prav ki objavljenih informacij, ki bi lahko priza deli posame-
znikovo pravico ali interes, kot to določa zakon.
Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslo-
vom odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organiza-
cij, strank, društev ipd.) ter po možnosti s telefonsko številko, na 
kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja.
Zaradi različnih datumov izida bomo vaše prispevke objavili koli-
kor hitro bo mogoče.

Pa smo prišli do konca. Otroci do konca šolskega leta, 
jaz do zaključka urednikovanja Kopitarjevega glasu. 
Res je, da si, ko sem pred dvema letoma in pol sprejela 
izziv in mesto urednice, nisem predstavljala, da je delo 
za lokalno glasilo lahko tako pestro. Precej bolj drugač-
no od dela v času, ko sem bila urednica na Žurnalu in v 
drugih medijih. Vsak medij ima svoje zakonitosti, drži.  
A lokalna glasila dihajo prav po svoje. Potrebno je po-
znavanje vseh področij življenja, ne le tega ali onega. 
Zahteva celega človeka, saj se mora urednik prilagajati 
tako svetnikom, ki jim je odgovoren, občinski upravi, 
ki ima svoje potrebe, in seveda občanom, ki prav tako 
izražajo svoje želje. Včasih se tega enostavno ni dalo 
uskladiti in kaj hitro je prišlo do slabe volje ali celo za-
mere. V začetku, ko sem bila vržena v to »vodo občin-
skega glasila«, sem morala plavati sama, brez pomoči. 
Takrat je prišlo tudi do nekaj nerodnosti in napak v gla-
silu, a resnično upam, da nisem nikogar posebej užalila 
ali mu delala krivice. Sem pa bila v tem času pogosto 
na tapeti svetniške debate (morda tudi splošno občin-
ske, a zanjo nisem vedela). Od tega, kako naj zapisujem 
izrečene besede svetnikov, saj bi nekateri najraje videli, 
da se jih objavi v obliki zapisnikov, do tega, kateri strani 
dajem več prostora, in celo očitkov, da nekaterih pri-
spevkov nočem objaviti. Da o svojem honorarju niti ne 
govorim. Menim, da je bil za skrb, usklajevanje, številna 
nočna dela in ne nazadnje odgovornost (med drugim 
smo uredniki odgovorni tudi pred sodiščem) več kot 
upravičen. Zdaj čutim, da v tem projektu ne morem 
biti več stoodstotno s srcem, zato prepuščam mesto 
nasledniku, za katerega verjamem, da bo dober, če ne 
odličen. Pustite mu priložnost, da se dokaže. Zase pa 
lahko rečem, da sem rada sodelovala z vami, z društvi 
in z večino svetnikov ter da bo Kopitarjev glas, ki sem 
ga na začetku med drugim tudi osvežila in preobliko-
vala, ostal v spominu kot moj medijski otrok.

Tekst: Monika Kubelj
Foto: Rok Štupar
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Hišni imenik
Občina Vodice
Sprejemna pisarna: 
vsak delovni dan od 8. do 17. ure. 
E: obcina@vodice.si, T: 01 833 26 10. 
Občinska uprava: 
ponedeljek in petek od 10. do 12. ure, 
v sredo od 10. do 12. ure in od 14. do 17. ure. 
Sporočanje okvar na omrežju javne razsvetlja-
ve: vsak delovni dan med 8. in 15. uro, 
T: 01 833 26 15 ali 01 833 26 10.

Upravna enota
UE Ljubljana, sektor za upravne notranje za-
deve, Krajevni urad Vodice: T: 01 833 23 00. 
Uradne ure: 
od 2. 7. 2012 do 31. 8. 2012
ob sredah med 8. in 12. ter 13. in 17. uro.

Javno podjetje Komunala
Vodice, d.o.o.
Poslovanje s strankami: T: 01 833 25 00, uradne 
ure v prostorih javnega podjetja (dom krajanov, Utik 1), 
ob ponedeljkih in petkih med 9. in 12. uro, ob sredah 
med 9. in 12. ter 14. in 17. uro.
Dežurna terenska služba: M: 051 622 282.

Medobčinski inšpektorat
Uradne ure na sedežu inšpektorata, Mengeška cesta 9, 
Trzin vsak ponedeljek in sredo med 9. in 11. uro; 
v prostorih Občine Vodice vsak ponedeljek 
med 9. in 11. uro.
po predhodnem dogovoru na T: 01 564 47 20.

Osnovna šola Vodice
Ob šoli 2, 1217 Vodice, 
T: 01 833 25 11 in 01 832 41 95. 
E: projekt2.osljvo@guest.arnes.si

Vrtec Vodice
Na vzgojiteljice se lahko obrnete na E: vodice@
vrtec-vodice.si.
Poslovalni čas: vrtec Škratek Svit Vodice: 5.45-17., 
enota Skaručna: 6.30-16.15 in enota Utik: 6.30-16.30.

Knjižnica Vodice
Škofjeloška 7, 1217 Vodice
T: 01 832 33 66, E: masa.uran@lj-siska.sik.si
Delovni čas: 
PON: 12.30 – 19.00
TOR: 12.30 – 19.00
SRE: 12.30 – 19.00
PET: 12.30 – 19.00
ČETRTEK in SOBOTA: ZAPRTO

 
Začasni zbirni center za ločeno 
zbiranje odpadkov
Lokacija: pri čistilni napravi Vodice (dostop s Kamni-
ške ceste ali ceste Vodice–Bukovica); 
 vsako delovno soboto, od 9. do 12. ure - vse leto;
 vsako delovno sredo, od 17. do 19. ure  - maj, junij, julij, 
avgust in september.

ENSVET – brezplačno energet-
sko svetovanje za občane
Lokacija: občinska sejna soba nad pošto v Vodicah. 
Naročanje strank vsak delovni dan med 8. in 15. uro na 
T: 01 833 26 10 (sprejemna pisarna Občine Vodice). 
Uradne ure: po dogovoru s svetovalcem.

Pošta Vodice
Delovni čas: od ponedeljka do petka, od 8. do 11.30. in 
od 14.30. do 18. ure. Ob sobotah odprto od 8. do 11. ure. 
T: 01 834 51 70.

Zemeljski plin - Petrol d.d.
Informacijska pisarna Vodice: uradne ure v pro-
storih občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer 
vsako sredo med 18.30 in 19.30 uro (vodja informacij-
ske pisarne Boštjan Zupančič. 
T: 01 471 44 90, M: 041 577 813).

Zavod za gozdove Slovenije
Območna enota Ljubljana, Krajevna enota 
Ljubljana, Revir Vodice: uradne ure v prostorih 
občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer vsak 
četrtek med 7. in 9. uro
(revirna gozdarka Nina Iveta), M: 041 657 224.

Kmetijska svetovalna služba
Uradne ure kmetijskega svetovalca za področje občine 
Vodice, Primoža Ločniškarja, so vsako sredo  od  9. do 
13. ure v Zadrugi Vodice; ter vsak torek in četrtek od 
8. do 11. ure v prostorih kmetijske svetovalne službe v 
Medvodah (Cesta ob Sori 11). 
M: 041 310 182.

Elektro Ljubljana, d.d. 
Sporočanje okvar na omrežju: T: 01 230 40 02
Informacijska pisarna DE Ljubljana okolica
Podrečje 48, Domžale
T: 01 230 47 00
Delovni čas informacijske pisarne: pon. in pet. med 8. 
in 12. uro, sre. med 12. in 16. uro
Nadzorništvo Kamnik
Ulica Kamniško- zasavskega odreda 6a, Kamnik
T: 01 230 47 60
Dežurna terenska služba: M: 041 645 035

Telekom Slovenije
Prijava napak in tehnična pomoč T: 080 10 00.

Dimnikarska služba 
Dimnikarstvo, Uroš Verač s.p.
M: 041 529 563

Lekarna
Lekarna Komenda, podružnica Vodice
Delovni čas: ob ponedeljkih in sredah od 13. do 19. 
ure, ostale dni od 8. do 13. ure ter od 16. do 19. ure.
Ob sobotah so odprti od 8. do 12. ure. T: 01 832 43 
20.

Patronažna služba
Višji medicinski sestri Majdo Podgoršek in Marijo Čuk 
dobite vsak delavnik med 7. in 9. uro v zdravstvenem 
domu
T: 01 833 22 36.

Pomoč na domu
Izvajalec storitve pomoč in nega na domu na podro-
čju občine Vodice je Comett, Zavod za pomoč in nego 
na domu. Uradne ure za občane občine Vodice glede 
pomoči in nege na domu so v pisarni zavoda v Dom-
žalah, na Ljubljanski cesti 36, 1230 Domžale, in sicer: 
ob ponedeljkih in petkih med 8:00 in 15:00 uro, ter 
v sredo med 8:00 in 13:00 uro. Več informacij lahko 
dobite tudi po telefonu na številki 01/721-10-21, 031-
740-466, ali preko elektronske pošte zavod.campa@
comett.si.

Splošna ambulanta
Dr. Dragan Grujičić
T: 01 832 40 88
Delovni čas: 
PON in SRE od 13. do 17.30
TOR, ČET in PET od 7. do 12.30. ure.

Zobozdravstvena ordinacija
Leopoldina Kranjec dr. dent. med. ,
T: 01 832 42 93
Delovni čas: 
PON   12. – 17. 30
TOR   7. – 13.
SRE   12. – 17.30
ČET   7. – 13.
PET  7. – 11. 30 ure

Barbara Ražen s.p., dr. dent. med.
T: 01 832 35 44
Delovni čas:
PON 13. – 19.
TOR 8. – 13.30
SRE 12.30. – 18.30
ČET 8. – 13.
PET 7. – 12. ure

Zavetišče za živali
Zavetišče Meli Trebnje, Repče 10, 8210 Treb-
nje; vodja Dušan Hajdinjak; GSM 031 331 336. 
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ko bodo spet dobrodošli prostovoljci 
ob akciji Varna pot v šolo. Glede pro-
blematike o tovornem prometu na 
Brniški cesti je na vprašanje Logarja 
pojasnil, da glede kontrole tovornih 
vozil, kadar gre na primer za tehtanje 
tovornjakov, nimajo pristojnosti ozi-
roma so za to vezani na podizvajalce. 
Svetnik Brane Podboršek je predlagal, 
da se glede tega problema poda zah-
tevo na Direkciji za ceste, za postavi-
tve omejitvene table 7,5 t. 
Sledilo je poročilo Mestne knjižnice 
Ljubljana o delu za leto 2012, podali 
sta ga direktorica mag. Jelka Gazvoda 
in njena sodelavka Simona Resman. 
Odlično je bilo predstavljeno delo-
vanje Mestne knjižnice Ljubljana, ki 
ima 36 enot, med njimi tudi dobro 
delujočo v Občini Vodice. Župan se je 
obema lepo zahvalil za odlično pre-
zentacijo in hkrati dobro sodelovanje, 
dodal je še, da upa, da bo novo sredi-
šče omogočilo izgradnjo knjižnice, ki 
bo po meri uporabnikov. 

Cena storitve pomoči družini
na domu za odstotek nižja
Predlog je predstavila direktorica za-
voda Helena Čampa. Povedala je, da 
je cena storitev pomoči družini na 
domu v višini 17,05 evra/efektivno uro 
slab odstotek nižja od trenutno ve-
ljavne zaradi upoštevanja pravilnika 
o metodologiji za oblikovanje cen so-
cialno varstvenih storitev in zakona o 
socialnem varstvu. Župan je dodal, da 
je bilo soglasje k ceni storitve obrav-
navano tudi na odboru za družbene 
dejavnosti in je predlog podprl. Izva-
janje dejavnosti je pohvalil. Pohvale 
so sledile tudi od svetnika Braneta 
Podborška in Maksimilijana Alfireva. 

Letno poročilo
JP Komunala Vodice 
Poročilo je predstavil direktor JP Jure 
Vrhovnik, poročilo o delu nadzornega 
sveta pa predsednik tega Sergij Sim-
šič. 
Vrhovnik je seznanil z novostjo, in sicer 
možnost plačila prek trajnikov, cena 
storitve je brezplačna. Pitna voda je 
brez posebnosti, razen napake, ki se 
je zgodila v vodohranu Repnje, kjer 
je narasla bakterija e-coli. Povečali so 
doziranje klora. Poudaril je tudi, da se 
zavedajo težav glede vodne izgube, a 

zmanjševanje je počasno. Pospešeno 
izvajajo tudi daljinsko odčitavanje vo-
domerov, upajo, da bodo nameščeni 
po celotni občini do konca maja. Pri-
stopili so k sanaciji in obnovi desetih 
hišnih priključkov. Dodal je še, da je 
bilo v letu 2012 več realizacije, več 
prihodkov na račun meteorne vode 
in kanalizacije. Trudijo se, da sklepajo 
nove pogodbe in poskušajo doseči 
enake cene za več storitev. Pojasnil 
je, da so znižali stroške pri prevozih, 
osebnih dohodkih, stroških telefona, 
poštnih storitvah in pri vsem, na kar 
lahko vplivajo. V letu 2013 so pristopi-
li z novimi cenami, želja je po obnovi 
vodohrana Repnje in ureditev pešpo-
ti. 
Župan Šuštar je sodelovanje občine 
in JP Komunala ocenil kot zelo dobro 
in pri tem pohvalil gospoda Sirca, ki 
je v največji meri zadolžen za odlič-
no sodelovanje. Dodal je še, da je 
zadovoljen, ker so na kanalizacijsko 
omrežje priklopljene skoraj vse hiše, 
kjer je to možno. Opaziti je tudi, da 
je čistilna naprava po sanaciji nepri-
merljivo zmogljivejša in deluje brez-
hibno. Izpostavil pa je še je namero 
po reorganizaciji podjetja z novimi 
pristojnostmi in nalogami. Svetniki 
so postavili vprašanje o reorganiza-
ciji oziroma razširitvi dejavnosti JP, na 
kar je Vrhovnik odgovoril, da proces 
širitve dejavnosti izvira iz rezultatov 
SWOT-analize (v prvem planu je pre-
vzem pokopališča in pogrebne de-
javnosti), sicer pa je to, kot je dejal, 
dolgotrajen postopek. Svetnik Kosec 
je dodal, da se razprave o smiselno-
sti JP ponavljajo oziroma razživijo ob 
menjavi občinske oblasti in potrdil, da 
je številne odgovore in dileme o smi-
selnosti pokazala analiza SWOT. Po 
njegovih ocenah je JP najustreznej-
ša oblika organiziranosti za izvajanje 
obveznih gospodarskih javnih služb, 
ki so v pristojnosti občine. Delovanje 
v okviru JP je bolj transparentno, k 
sami boljši podobi in izboljšanju jav-
nomnenjskega razpoloženja o JP pa 
lahko veliko naredijo prav člani OS.

Trenutno odklonjenih 47 otrok!
Nato so svetniki sprejeli sklep o manj-
ši notranji igralni površini na otroka 
v Vrtcu Škratek Svit Vodice za šolsko 
leto 2013/14. Predlog je predstavila O
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t 27. redna seja občinskih svetnikov
V sredo, 24. aprila, je v sejni sobi 
potekala 27.  redna seja občinske-
ga sveta. Na dnevnem redu je bil 
kar velik zalogaj. Poročilo so po-
dali Policijska postaja Medvode, 
Mestna knjižnica Ljubljana, JP Ko-
munala Vodice, Medobčinski in-
špektorat in redarstvo … Sprejeli 
so kar nekaj sklepov in seja je bila 
končana s pozitivnim pridihom.

Po županovem pozdravu ter prisotno-
sti 12 svetnikov in po potrditvi dnev-
nega reda je najprej poročilo o delu 
za leto 2012 podal komandir Policij-
ske postaje Medvode g. Dejan Košir. 
Povedal je, da je PP Medvode v lan-
skem letu obravnavala približno tisoč 
kaznivih dejanj, od tega okrog 250 v 
Občini Vodice. Kot je poudaril Košir, 
je še vedno največja problematika na 
področju tatvin in vlomov, saj so teh 
obravnavali v 70 odstotkih (večina na 
bencinskem servisu). Raziskanih je 
bilo 40 odstotkov, še vedno pa pou-
darja, da je treba občane obveščati, 
da se vozila, hiše in lope zapira, torej, 
da velikokrat lahko sami poskrbijo za 
večjo varnost in zatorej manjšo mo-
žnost, da bi prišlo do vloma ali tatvi-
ne. Glede vlomov na pokopališču pa 
je dejal, da se pozna, da je ob nadzoru 
uniformiranih oseb (policisti, gasilci, 
varnostniki) varnost večja. Optimisti-
čen je podatek, da je bilo na področju 
javnega reda in miru manj kršitev kot 
leto poprej. Bilo je sicer nekaj prijav o 
neurejenem mladinskem centru Utik, 
vandalizmu (šlo je za prijavo staršev, 
ki imajo otroke v vrtcu, saj jih motijo 
odvržene plastenke, cigaretni ogor-
ki in podobno), kršitev po zakonu o 
zaščiti živali in podobno (ugriz psa). 
Glede prometne varnosti je Košir po-
dal, da so na področju Občine Vodice 
obravnavali 58 prometnih nesreč, v 
katerih je bilo poškodovanih 23 oseb, 
ena pa je izgubila življenje. Omenil 
je še, da kritičnih odsekov glede pro-
meta ni, se pa kot pozitivna prepozna 
linija LPP, saj se veliko več učencev in 
dijakov vozi z avtobusom in tako je na 
cesti manj pešcev. Za konec je povzel, 
da celotno stanje varnosti ocenju-
jejo kot dobro, se zahvalil za dobro 
sodelovanje pri iskalnih akcijah in na 
področju cestnih predpisov, ter izra-
zil prošnjo za pomoč v septembru, 



5ravnateljica Vrtca Škratek Svit, Hedvi-
ka Rosulnik. Kot je pojasnila, pravilnik 
za prostor določa igralno površino 
na otroka štiri kvadratne metre, a za 
vrtce, ki zaradi zagotovitve notranje 
igralne površine po pravilniku ne bi 
mogli sprejeti vseh otrok, lahko ob-
čina kot ustanoviteljica sprejme sklep 
o manjši igralni površini. Poudarila je 
tudi, da se mora glede na prostorsko 
stanje prioritetno načrtovat širitev 
vrtca in kuhinje. Dodala je še, da je 
bilo do konca marca oddanih 90 vlog 
za sprejem v vrtec, sprejetih je bilo 43 
otrok, 47 pa odklonjenih.

Novi predstavniki ustanovitelja
v svet zavoda OŠ Vodice
Po tem, ko je direktorica občinske 
uprave mag. Nataša Hribar predstavila 
postopek imenovanja predstavnikov 
ustanovitelja v svet zavoda Osnovne 
šole Vodice, so prisotni pod nadzo-
rom komisije izvedli tajno glasovanje 
in izvolili nove tri predstavnike. To so 
Maksimilijan Alfirev, Miha Borovnica 
in Rado Čuk. 

Medobčinski inšpektorat
in redarstvo
Sledilo je poročilo skupne občinske 
uprave občin Trzin, Komenda, Lu-
kovica, Mengeš, Moravče in Vodice. 
Medobčinski inšpektorat in redarstvo 
za leto 2012 je predstavila vodja Med-
občinskega inšpektorata in redarstva 
Irena Karčnik. Na področju inšpekcij-
skega nadzora ceste daleč 
presegajo druga področja. 
Pojasnila je, da je glede re-
darstva (mirujoči promet 
in nadzor hitrosti)  razvi-
dno, da določene lokacije 
bolj izstopajo, kar pomeni, 
da je število kršitev bolj 
odvisno od ure in dneva 
meritve. Trudijo se, da me-
ritve oziroma prekoračitve 
hitrosti izdajo že naslednji 
dan ali vsaj v tistem tednu. 
Svetnike je zanimalo, kako 
je z globami sprehajal-
cev psov, ki ne počistijo 
iztrebkov za njimi, sledilo 
je še vprašanje in ali je v 
uporabi kakšen nov pred-
pis s področja odstranje-
vanja razpadajočih stavb 
ter kako je s sankcionira-
nju onesnaževalcev cest 
z gnojnico ali z zemljo po 
opravilih na (razmočenih) 

njivah.  Karčnikova je pojasnila, da za-
kon o cestah sicer omogoča odreditev 
varovanja, kar je strošek rednega va-
rovanja, ki pa ga občina lahko zaraču-
na lastniku objekta. Glede problema-
tike s sprehajanjem psov in njihovimi 
iztrebki je kršitelje možno oglobiti na 
mestu samem, a je opozorila, da je 
treba dopolniti področni odlok tako, 
da bi sankcioniranje sprehajalca psa 
brez vrečke za iztrebke to omogočal. 
Glede globe zaradi umazanih cest pa 
je dejala, da so te že bile izrečene, tre-
nutno pa izvajajo nadzor nad ustre-
znim oranjem v bližini cest. 
Svetniki so sprejeli in potrdili tudi 
sklep o zaključnem računu Občine 
Vodice za leto 2012, ki ga je predstavil 
Matjaž Gorčan. Kot je povedal župan 
Šuštar, so zaključni račun obravnavali 
tudi na odboru za finance in nanj ni 
bilo pripomb. 
Po daljši razpravi o pravilniku o hono-
riranju prispevkov in delu v javnem 
občinskem glasilu Kopitarjev glas so 
svetniki potrdili sklep o honoriranju 
prispevkov in dela v javnem občin-
skem glasilu s spremembo, da se 
dosedanji zneski neto spremenijo v 
bruto. 
Sklepčno so potrdili še pravilnik o pri-
znanjih Občine Vodice, ki ga je pred-
stavil Rado Čuk , opozoril je na spre-
membe glede na do sedaj veljavni 
akt, kot jih je pripravil odbor za prav-
ne akte. Sledil je še sklep o ukinitvi 
javnega dobra na parceli št. 733/5 k. 

o. Repnje ter poročilo o delu nadzor-
nega odbora za leto 2012 in plan dela 
za leto 2013, ki ga je predstavila pred-
sednica NO mag. Mateja Gubanec.

Pobude, predlogi in vprašanja 
Maksimilijan Alfirev je predlagal, da 
se v trgovini Utik, zaradi slabe oskrbe 
in založenosti zamenja najemnika. 
Poudaril je, da proti trgovkam nima 
popolnoma nič in jih je pohvalil, a 
nedopustno je, da najemnik nima 
osnovnih artiklov, in dodal, da kot 
svetnik mora ščititi krajane. Marjana 
Podgorška je zanimalo, kdaj se bo za-
čela izdelava geodetskega posnetka 
za pločnik na Skaručni. 
Kosec je predlagal, da občinska upra-
va pripravi čim bolj aktualen »pasji 
odlok« ter da svetniki dobijo poroči-
lo župana v pisni obliki. Izrazil je tudi 
nezadovoljstvo s stališčem občinske 
uprave glede izplačila sejnin. Župan 
je odgovoril, da bo glede na vključi-
tev projekta v plan na DRSC-ju do ge-
odetskega posnetka na Skaručni ver-
jetno prišlo kmalu. Zaradi sorazmerno 
majhnih investicij v preteklih letih in 
zaradi dolge zime je treba sanirati 
veliko odsekov, za kar bo potrebno 
zagotoviti tudi zadostna sredstva. Na 
vprašanje svetnice glede ceste v Polju 
pa je pojasnil, da je bila pred 1. majem 
le najnujnejše pokrpana in bo temelji-
to obnovljena nekoliko pozneje.  

Natalija Rus
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Ravnina od Vodic proti Bukovici 
je zajeta v mednarodni projekt 
in Državni prostorski načrt v pri-
meru gradnje plinovoda. Gre za 
projekt Južni tok, v katerega je 
vključena tudi Slovenija. Družba 
Plinovodi, d. o. o., je skupaj z druž-
bo OAO Gazprom izdelala v letu 
2010 študijo izvedljivosti projekta 
na ozemlju Republike Slovenije, 
skladno s podpisanim meddržav-
nim dogovorom.

Študija izvedljivosti je morebitne 
trasne poteke na območju Slovenije 
analizirala v več scenarijih, sam doku-
ment pa je služil izdelavi tako imeno-
vane konsolidirane študije izvedlji-
vosti celotnega projekta Južni tok na 
vseh ozemljih posameznih držav, ki 
so vključene v projekt. »Glede ume-
ščanja prenosnih plinovodov družbe 
Plinovodi, d. o. o., v prostor na ob-
močju Občine Vodice naj omenimo, 
da imamo glede na trenutno stanje 
in vlogo prenosnega plinovodnega 

sistema na območju vaše občine na-
slednje ureditve,« so sporočili iz pod-
jetja Plinovodi, d. o. o., in našteli:
– prenosni plinovod z oznako M2/1 
Trojane–Vodice je v fazi pridobivanja 
GD, za ta prenosni plinovodi je DPN 
že sprejet in trasa je natančno dolo-
čena,
– prenosni plinovod z oznako M5 
Vodice–Jarše–TE TOL je v fazi prido-
bivanja GD, za ta prenosni plinovod 
je DPN prav tako že sprejet in trasa je 
natančno določena,
– prenosni plinovod z oznako M3/1, 
in sicer skozi Občino Vodice, odsek z 
oznako M3/1 Kalce–Vodice, za ta pre-
nosni plinovod teče postopek pripra-
ve DPN, pripravlja se osnutek DPN,
– prenosni plinovod z oznako M10 
Vodice–Rateče je v začetni fazi pri-
prave DPN, in sicer z izdelavo študije 
variant koridorjev, trasa plinovoda se 
določa v drugi fazi postopka DPN.

Družba Plinovodi letos nadaljuje gra-
dnjo prenosnega plinovoda M2/1 

Rogaška Slatina–Vodice, ki predsta-
vlja podvojitev plinovodne hrbtenice 
za oskrbo slovenskega energetskega 
trga in čezmejni prenos. Konec prete-
klega leta so uspešno končali dobrih 
40 kilometrov dolg odsek od Rogaške 
Slatine do Podloga, v letu 2013 pa se 
gradnja nadaljuje proti Trojanam in 
naprej v smeri proti Vodicam. Načr-
tujejo, da se bo gradnja prenosnega 
plinovoda M2/1 Rogaška Slatina–Vo-
dice končala v letu 2014.

Tekst: Monika Kubelj
Foto: Rok Štupar

Med najbolj poškodovanimi
Odsek ceste Vodice–Moste

Direkcija RS za ceste, upravljavec 
državnih cest, je objavila seznam 
najbolj poškodovanih odsekov 
cest, ki jih upravlja. Na območju 
Ljubljane sta najbolj poškodovana 
odseka Grm–Bič in odsek z oznako 
1.080 na regionalni cesti R2 - 413 
od Vodic do Most. 

DRSC v svojem opisu poškodb nava-
ja, da so se prometne obremenitve 
na cesti od Vodic do Most v zadnjih 
letih močno povečale in da je odsek 
v zelo slabem stanju. Na njem se po-
javljajo mrežaste razpoke in močni 
posedi vozišča, dnevno se pojavljajo 
tudi udarne jame. Na cesti skozi Vodi-
ce se zaradi prometnih obremenitev 
tudi pojavljajo posedi in mrežaste 
razpoke, veliko težav pa je s pokrovi 
meteorne in fekalne kanalizacije, saj 
so na območju kolesnic skoraj vsi po-
škodovani.

Plinovod skozi našo občino
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Kljub dejstvu, da je cesta močno po-
škodovana, pa ni znano, kdaj naj bi jo 
popravili, saj je sredstev za popravilo 
državnih cest odločno premalo, na-
povedani rebalans državnega prora-
čuna pa tudi zanesljivo ne bo zago-
tovil več, temveč kvečjemu še manj 
denarja. Tako tudi uvrstitev ceste od 
Vodic do Most med najbolj poško-
dovane odseke slovenskih državnih 
cest še ne zagotavlja tudi popravila.   
O tem, kako (ne)varna je vožnja po 
takšni cesti za vse udeležence v pro-
metu, pa ni treba posebej razlagati.

Tekst in foto: F. K.

 
 

NOVO : SKUTERJI MODELI 2013 NA ZALOGI 
NOVO:PRODAJA PLINA BUTAN 
NA ZALOGI NOVA KOLEKCIJA KOLES 
VELIKA IZBIRA MOTORNIH OLJ PO UGODNIH 
CENAH: 
-ELF 10W40 1L  OD 6,12 EUR 
-CASTROL EDGE TD 1 L  10,97 EUR 
-GM MOTORNO OLJE 10W40 1L  6,12 EUR 

,HIDRIA,BOSCH 
PODVOZJE SIDEM 
ZAVORE TRW, SWAG, EBC 
FILTRI ASHIKA,MECA,COOPER 
METLICE BRISALCEV CHAMPION, ZOLLEX 
JERMENA GATES,CONTITECH 

 
ZA TOVORNA VOZILA: 
STOP SVETILKA ACTROS  49,00 EUR 
STOP SVETILKA MAN 5 PREK  
KAR NIMAMO NA ZALOGI DOBIMO ŠE ISTI DAN!! 
SERVIS KOLES- PO KOLO PRIDEMO TUDI NA DOM 
 
 
 

Pastoralni
dom

Ker je občane še vedno zanimalo 
nadaljevanje gradnje Pastoralne-
ga doma v Vodicah, smo dodatno 
vprašanje poslali v Župnijski urad 
Vodice. Župnik Franc Mervar je lah-
ko povedal naslednje: »Stavba Pa-
storalnega doma je pokrita, sedaj v 
maju dobi še okna in zunanja vrata, 
potem pa bomo morali počakati, da 
zberemo sredstva za nadaljevanje.«

Odsek z oznako 1.080 na regionalni cesti R2 - 413 od Vodic do Most velja za 
najbolj poškodovano cesto. Država pa nima sredstev za popravilo.
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Letos smo se s projektom ŠTAFETA 
SEMEN pridružili Ekocivilni iniciativi 
Slovenije s ciljem spodbujati samo-
oskrbo, ohranjati avtohtona domača 
semena, ozaveščati in izobraževati 
različne generacije. V vrtec smo po-
vabili babice, mame in dedke, da so 
skupaj z najmlajšimi v lončke sadili 
različna semena. Sadike in različ-
na semena bodo otroci ob pomoči 
vzgojiteljic  posadili tudi v naše vr-
tove, ki bodo nastali  ob naših vrt-
cih. Tako bodo že najmlajši v vrtcu 
spoznavali različna semena, sadike, 
sajenje, okopavanje, zalivanje, rast, 
različne vrste zelenjave, plodove, 
predvsem pa se bodo učili spoštovati 
zemljo, delo in pridelke. Tako bomo z 
delom in aktivno vlogo otrok razvijali 

različne vrednote, prenašali znanje iz 
generacije v generacijo ter spodbu-
jali k pridelovanju in uživanju doma-
če zelenjave. Kako zelo pomembna 
je zdrava prehrana in lastno biodina-
mično pridelovanje, je starejši gene-
raciji na srečanju v vrtcu spregovorila 
predsednica društva AJDA, gospa 
Meta Vrhunc. 
Dolgo zimo in prve spomladanske 
dni smo popestrili s sodelovanjem na 
prireditvi PRIFARSKIH MUZIKANTOV 
ob materinskem dnevu v Kulturnem 
domu Vodice. Ljudsko pesem so sta-
rejši otroci popestrili s plesom, saj v 
Vrtcu Škratek Svit Vodice ohranjamo 
tudi ljudsko izročilo.
Svoje kulturno ustvarjanje bodo 
predstavili tudi člani DRUŠTVA 

Soustvarjanje
v vrtcu

Vrtec ni le ustanova, kjer se varujejo, vzgajajo, izobražujejo najmlajši, ni le nujno sodelovanje med različni-
mi deležniki: ustanoviteljem, Občino Vodice, zaposlenimi in starši, temveč je vrtec prostor, kjer se ustvari 
mnogo več, kar je dragoceno za posameznika in širšo skupnost. V našem vrtcu se tega zavedamo, zato načr-
tno odpiramo vrata in z različnimi projekti ter dejavnostmi spodbujamo razvoj najmlajših ter medsebojno 
in medgeneracijsko sodelovanje v lokalni skupnosti. 

UPOKOJENCEV VODICE na skupni 
prireditvi KULTURA NAS POVZUJE, 
kjer se bodo predstavili tudi učenci 
glasbene šole PIANO FORTE in člani 
FOLKLORNEGA DRUŠTVA KOMEN-
DA. Naši otroci pa s svojimi nastopi 
popestrijo različne prireditve, tudi za 
društva upokojencev. 
V petek, 19. aprila, se bodo v kultur-
nem domu na prireditvi ČEBELICA 
LETA s pesmijo in plesom predsta-
vili vsi otroci vrtca. In ker štejejo le 
dejanja, tudi doma posadite sadiko, 
seme, naši otroci bodo sadike nesli 
tudi domov. Obiščite prireditev, pod-
prite prizadevanja in sodelujte.

Ravnateljica Hedvika Rosulnik 
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Šolsko leto se izteka in iz vrtca 
odhaja 46 bodočih šolarjev. Za 
novo šolsko leto smo lahko glede 
na prosta mesta v postopku vpi-
sa sprejeli 43 otrok, žal ne vseh v 
želeno enoto, pa čeprav to že obi-
skujejo bratci ali sestrice. 

Na čakalni listi je ostalo  47 otrok, 
večina z bivališčem v Občini Vodice. 
Največ vlog je bilo za prvo starostno 
obdobje, za otroke rojene leta 2012. 
Zaradi nastale situacije je Občina Vo-
dice začela postopek iskanja doda-
tnih prostorskih možnosti in objavila 
razpis za najem prostorov za potrebe 
Vrtca Škratek Svit Vodice. Ker je inte-
res staršev otrok, ki so na čakalni listi, 
velik in ker si Občina Vodice z župa-
nom prizadeva za rešitev, upamo, da 
bodo jeseni v vrtec lahko vključeni 
vsi otroci z bivališčem v Občini Vodi-
ce. Vrtec Škratek Svit Vodice bo tako 
dobil dodatne, začasne prostore do 
izgradnje prizidka k centralnemu 
vrtcu v Vodicah. Načrtovani projekt 
je v sklepni fazi pridobivanja grad-
benega dovoljenja. Do začetka sep-
tembra 2014 naj bi vrtec s prizidkom 
dobil novo, večjo kuhinjo, kar je tudi 
zahteva zdravstvenega inšpektorata. 
Z gradnjo prizidka bo centralni vrtec 
pridobil tudi večji prostor za gibanje 
in upravne prostore. Načrt predvide-
va tudi povečanje z dozidavo dveh 
oddelkov. Kljub zaostrenim razme-
ram upamo, da se bodo za dobro 
naših najmlajših, staršev in Občine 
Vodice načrti uresničili. »Samo življe-
nje rodi življenje,« je ob blagoslovitvi 
vrtca leta 2005 zapisal nadškof Aljo-
zij Uran. Zato smo veseli, da število 
rojstev v občini ne upada in se vsako 

leto povečuje število vključenih otrok 
v vrtec. Ob ustanovitvi Občine Vodi-
ce leta 1997 je bilo v vrtec vključenih 
93 otrok, takrat še tudi sedemletni-
kov. Danes Vrtec Škratek Svit Vodice 
obiskuje 249 otrok, vključenih v 13 
oddelkov. Res je, da nam primanjku-
je prostora, da razmere niso idealne, 
toda vrtec  je dobro opremljen in vsi 
župani Občine Vodice, oba nekdanja 
župana in sedanji župan, so si ob svo-
jem času, na svoj način prizadevali za 
napredek, širitev »domačega« vrtca. 
Zahteve za javne vrtce, tako prostor-
ske, kadrovske in normativne, so stro-
ge, kar je tudi prav, saj so najmlajši 
najbolj občutljivi in najpomembnejši 
del populacije. Zato si skupaj z usta-
noviteljem stalno prizadevamo za 
izboljšanje materialnih pogojev in za 
kakovost našega dela. Prav zagota-
vljanje materialnih sredstev za širitev 
je v sedanji ekonomski situaciji težka 

naloga za ustanovitelja, lokalno sku-
pnost. Ob tem se pojavljajo posame-
zniki, ki se pritožujejo nad neprimer-
nimi notranjimi in zunanjimi igrali, 
premajhnimi in neustreznimi prosto-
ri, želijo vplivati na program, uve-
ljavljati svoje poglede ... Potrebe in 
zahteve staršev so različne, vsi starši 
pa za svoje otroke želimo najboljše. 
V okviru možnosti in kurikula za vrt-
ce si v našem vrtcu tako strokovni 
kot tehnični delavci prizadevamo za 
dobro vseh otrok, ki so nam zaupa-
ni. Žal željam posameznih staršev ni 
mogoče ugoditi, veseli smo dobrega 
sodelovanja z večino staršev. Dana-
šnji mladi starši imajo številne skrbi, 
kar se včasih odraža tudi pri delu, saj 
je delo s starši pogosto zahtevnejše 
kot delo z najmlajšimi. Napredek je 
mogoč le ob sodelovanju, z dogovar-
janjem, razumevanjem, poštenostjo, 
dobro namernostjo, ne pa z nagaja-
njem in uveljavljanjem lastnih inte-
resov, pa naj bo to v družini, vrtcu, 
občini ali državi. 

Ravnateljica Hedvika Rosulnik               

Vpis v vrtec
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Na Ljubljanski potniški promet 
smo poslali vprašanja, odgovore 
nanje pripenjamo spodaj. Avto-
busne linije so, kot kaže, zelo zani-
miva tema in skrb naših občanov.
Občane zanima, zakaj avtobus 
linija 60 iz Vodic ne gre mimo Fi-
govca in ustavi na Bavarskem dvo-
ru, saj je tam nekako stičišče avto-
busnih linij?

ODGOVOR LPP:
Zadeva, ki jo navajate, je trenutno 
predmet pogovorov vodstva LPP in 
župana Vodic.
Od občanov so prišle razen omenje-
nega v vašem dopisu tudi pobude, 
da bi se avtobus ustavljal pri Tivoliju, 

kjer se ohranijo možnosti prestopanj 
na druge linije in se lahko poskrbi za 
nemoteno potovanje znotraj mreže 
linij LPP (tudi do Bavarskega dvora), 
obenem pa imajo potniki možnost 
sodelovanja v športnih aktivnostih, 
ki se odvijajo v Tivoliju. Tako vodstvo 
LPP kot župan Vodic sta si edina, da 
za uresničitev tega predloga ne ob-
stajajo nobene ovire, tako da lahko 
najkasneje v septembru občani pri-
čakujejo spremembo, ki bo gotovo 
vsebovala vključitev postajališča 
Tivoli v traso linije 60. Glede Bavar-
skega dvora pa je treba še proučiti, 
ali vključevanje dodatnega in zelo 
frekventnega postajališča v traso po-
meni tudi daljši čas potovanja, kar pa 

http://www.lpp.si

60

odhod
1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13

Polje obr. - - - - - 11.45 - - - - - - 21.35
Vojsko - 5.55 6.45 - - - 13.46 15.00 16.10 17.16 18.46 20.16 -
Selo Mali Dunaj - 5.57 6.47 7.42 8.47 11.47 - - - - - - 21.37
Selo 4.50 5.58 6.48 7.43 8.48 11.48 - - - - - - 21.38
Šinkov Turn - 6.01 6.51 7.46 - - - - - - - - -
Utik 4.52 6.04 6.54 7.49 8.50 11.50 - - - - - - 21.40
Bukovica 4.55 6.07 6.57 7.52 8.53 11.53 - - - - - - 21.43
OŠ Vodice 4.57 6.09 6.59 7.54 8.55 11.55 - - - - - - 21.45
Vodice 5.00 6.15 7.00 7.55 9.00 11.56 - - - - - - 21.48
Zapoge 5.02 6.17 7.02 7.57 9.02 11.58 - - - - - - 21.50
Repnje Kapelica 5.05 6.20 7.05 8.00 9.05 12.01 - - - - - - 21.53
Polje obr. 5.10 6.25 7.10 8.05 9.10 12.06 - - - - - - 21.58

5.13 6.28 7.13 8.08 9.13 12.09 - - - - - - 22.00
Šmartno 5.19 6.34 7.19 8.14 9.18 12.14 13.50 15.04 16.14 17.20 18.50 20.20 22.04
Šentvid 5.24 6.39 7.24 8.19 9.23 12.19 13.55 15.09 16.19 17.25 18.55 20.25 22.09
Ljubljana 5.34 6.49 7.34 8.29 9.33 12:30 14.05 15.19 16.29 17.35 19.05 20.35 22.19

prihod
odhod

14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 24 25 26
Ljubljana 5.35 6.25 6.55 7.45 11.00 13.00 14.10 15.20 16.30 18.00 19.30 20.45 22.25
Šentvid 5.46 6.36 7.06 7.56 11.11 13.11 14.21 15.31 16.41 18.11 19.41 20.56 22.36
Šmartno 5.51 6.41 7.11 8.01 11.16 13.16 14.26 15.36 16.46 18.16 19.46 21.01 22.41

- - 7.16 8.06 11.21 *13.21 *14.31 *15.41 *16.51 *18.21 *19.51 21.06 22.46
Polje obr. - - 7.19 8.09 11.24 *13.24 *14.34 *15.44 *16.54 *18.24 *19.54 21.09 22.49
Repnje Kapelica - - 7.23 8.13 11.28 *13.28 *14.38 *15.48 *16.58 *18.28 *19.58 21.13 22.53
Zapoge - - 7.26 8.16 11.31 *13.32 *14.42 *15.52 *17.02 *18.32 *20.01 21.16 22.56
Vodice 6.15 7.00 7.28 8.18 11.33 *13.34 *14.44 *15.54 *17.04 *18.34 *20.03 21.18 22.58
OŠ Vodice 6.09 6.59 7.30 8.20 11.34 13.35 14.45 15.55 17.05 18.35 20.04 21.19 22.59
Bukovica 6.07 6.57 7.32 8.22 11.36 13.37 14.47 15.57 17.07 18.37 20.06 21.21 23.01
Utik 6.04 6.54 7.35 8.25 11.39 13.40 14.50 16.00 17.10 18.40 20.09 21.24 23.04
Šinkov Turn 6.00 6.50 - - - - 14.54 16.04 - - - - -
Selo 5.58 6.48 7.37 8.27 11.41 13.42 14.56 16.06 17.12 18.42 20.12 21.26 23.06
Selo Mali Dunaj 5.57 6.47 7.38 8.28 11.42 13.43 14.57 16.07 17.13 18.43 20.13 21.27 -
Vojsko 5.55 6.45 - - - 13.46 15.00 16.10 17.16 18.46 20.16 - -
Polje obr. - - - - 11.45 - - - - - - 21.30 -

prihod

-
*

ob sobotah, nedeljah in praznikih linija 60 ne obratuje;

VOZNI RED VELJA OD: 01.07.2013 do 31.08.2013

Javno podjetje Ljubljanski potniški promet d.o.o.
Celovška cesta 160, 1000 Ljubljana

Vozni red linije  št. Ljubljana-Vodice-Polje
Delavniški 

OPOMBI:

predstavlja potek linije iz Vodic preko Sela, Vojskega v Ljubljano

Novice o avtobusnih prevozih
ni v interesu potnikov.
Obe spremembi vključujeta tudi nuj-
no priglasitev pri ministrstvu za in-
frastrukturo in prostor, ki mora spre-
membe potrditi.

Občane zanima, kako bo z urni-
kom v poletnem času in kako je z 
avtobusi ob sobotah?
ODGOVOR LPP:
Vožnje ob sobotah so usklajene in 
bodo potekale v poskusni dobi štirih 
mesecev, začenši s 1. septembrom. 
Postopek za končno realizacijo teh 
voženj prav tako vključuje priglasitev 
pri ministrstvu za infrastrukturo in 
prostor.

M. K.
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Župan Aco Franc Šuštar

Dobre ideje in jasna vizija so naj-
pomembnejše orodje za pripravo 
strategije in za izvedbo potrebnih 
širših javnih projektov. Vztrajnost 
in iznajdljivost pa za črpanje fi-
nančnih sredstev iz Bruseljske bla-
gajne. O tem in o prihodnosti ob-
čine smo se pogovarjali z vodiškim 
županom.

Ker občane verjetno zanima mno-
go projektov z aktualnih področij, 
začniva s trenutno najbolj perečo 
tematiko: občinski prostorski na-
črt ali OPN. Prva predstavitev pred 
svetniki je bila vroča. Ste to priča-
kovali? 
No, tako hudo pa ni bilo. Predstavitev 
načrta je bila kakovostna, razprava pa 
je bila malo bolj dinamična, a nikakor 
vroča. Nekateri svetniki so, kot po na-
vadi, iz političnih, drugi pa iz osebnih 
razlogov nasprotovali sprejemu do-
polnjenega osnutka OPN in dokon-
čanju tega pomembnega občinskega 
projekta, ki je občino do sedaj stal že 
preko sto petdeset tisoč evrov. Na 
koncu pa, kar je najpomembnejše, 
so svetniki modro in brez glasu proti 
dopolnjen osnutek OPN vendarle po-
trdili. Prepričan sem, da so se odločili 
pravilno. Veste, sprejem OPN Vodice 
ima že tako dolgo brado, da je to za 
Občino Vodice ne samo izjemno veli-
ko finančno breme, ampak je tudi de-
jansko že škodljivo. Zadnji prostorski 
plani so bili spremenjeni pred skoraj 
desetimi leti. V prejšnjem mandatu je 
izdelovalec skupaj z občino v osnutek 
odloka OPN vnesel predvsem pobu-
de občanov iz leta 2005 in 2007, ki pa 
vse niso bile sprejemljive in usklajene 
z ministrstvom za kmetijstvo, zato 
je posledično Vlada RS izdala sklep 
o neusklajenosti in sprejem na ob-
činskem svetu ni bil možen. V prej-
šnjem osnutku OPN tudi ni bilo  prav 
nobenih pomembnih širših občin-
skih razvojnih predlogov, ki bi jih tak 
dokument moral prednostno imeti. 
V sedanjem dopolnjenem osnutku 
OPN, ki se nadaljuje in je v osnovi 
enak, kot tisti nesprejeti iz leta 2010, 
smo skupaj uspeli v zadnjem letu in 
pol dopolniti in uskladiti z ministrstvi 

pomembne občinske razvojne pre-
dloge. Zato ne vidim prav nobenih 
večjih ovir za sprejem OPN v drugem 
branju na občinskem svetu. 

Izrečenih je bilo mnogo očitkov, 
pripomb, namigovanj. Je kateri od 
teh upravičen? Recimo to, da OPN 
ne rešuje posameznih težav kon-
kretnih ljudi?
Očitke, pripombe in namigovanja ali 
celo nerazumevanja je v tako kom-
pleksnem dokumentu, kot je odlok 
o OPN, treba razumeti v kontekstu 
izrečenih besed. Priprava in obrav-
nava dokumenta je potekala kot že 
rečeno od leta 2005 vse do sredine 
leta 2010. Prednostno bi OPN moral 
reševati vse pomembne občinske ra-
zvojne predloge in strategije, a žal do 
danes to nikoli ni bila prioriteta prej-
šnjega vodstva občine. V zadnji spre-
jeti spremembi prostorskih načrtov iz 
leta 2004 je bilo vse premalo zadev, 
ki naj bi reševale širše občinske potre-
be. Danes imamo pred nami odličen 
in usklajen dokument, ki vsebuje ra-
zvojno strategijo občinskih potreb, ki 
so večinoma že zapisane v proračunu 
in NRP ter so usklajene z vsemi nosil-
ci urejanja prostora in z vsemi organi 
občine. Uprave je opravila ogromno 
dela in uspela so ji naporna usklaje-
vanja. Seveda tako kot vsepovsod 
drugod žal nikoli ni mogoče vsem ob-
čanom v celoti ugoditi in jim konkre-
tno rešiti vse njihove težave, posebno 

ne v primeru prostorskih sprememb, 
kjer nam ministrstva podajajo jasne 
omejitve o širitvi zazidljivosti. Tako 
sam osebno kot člani odborov in ko-
misij ter uprava nimamo prav nobe-
nih zadržkov, da bi naši občani dobili 
odobreno zazidljivo parcelo za svojo 
hišo. A kot je že bilo rečeno, na mini-
strstvih so neizprosni in vsega se eno-
stavno ni dalo uskladiti, predvsem ne 
na prvovrstnih kmetijskih zemljiščih 
ali zemljiščih zunaj naselij ali pa tistih, 
ki so v varovanih okoljskih območjih. 
Bodo pa vsi ti občani svoje pobude 
lahko ponovno preverili v roku enega 
leta. 

Katerim ciljem občina sledi pri pri-
pravi OPN? Pripravljavec je veliko 
govoril o ohranjanju kmetijskih 
površin. Ohranjamo status pode-
želja?
Seveda ohranjamo kmetijske površi-
ne. Občina Vodice sledi statusu pode-
želske občine, v kateri se trajno varu-
jejo kmetijske površine. Zazidljivost 
je dovoljena le znotraj posameznih 
naselij in le izjemoma v delu razprše-
nih gradenj. Pomembni pa so razvoj-
ni cilji naše občine. Razvoj občine je 
osredotočen na območja, kjer imamo 
že strokovne podlage, in sicer za Sre-
dišče Vodic na osnovi zaključenega 
natečaja, za razvoj šole, vrtca in špor-
ta v Vodicah, za razvoj parkirišč v Vo-
dicah, Utiku in Skaručni, za razvoj ga-
silstva v Polju, Zapogah in Vodicah, za 

POGOVOR
Župan Občine Vodice Aco Šuštar
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razvoj kolesarskih povezav, za razvoj 
gospodarske javne infrastrukture in 
seveda tudi za razvoj kmetijstva.

Zdaj pa bolj konkretno: kateri so 
tisti projekti, zajeti v izvedbeni ali 
strateški del prostorskega načrta, 
ki se jih lahko nadejamo vsi obča-
ni?
To so res pomembni projekti za ob-
čino, nekateri so se začeli pripravljati 
že v lanskem letu. Najpomembnejši 
projekt po mojem mnenju je projekt 
ureditve Središča Vodic. V juniju bo 
natečaj končan in občina bo skupaj z 
ZAPS izvedla javno predstavitev vseh 
25 prejetih natečajnih rešitev. Občina 
je v lanskem letu izdelala strategijo 
razvoja šole, vrtca, zunanjih in no-
tranjih športnih površin ter gasilstva 
na območju OŠ Vodice, v tem delu 
dokument OPN vsebuje podrobne 
prostorske rešitve tega območja. V 
dokumentu OPN občina načrtuje ši-
ritev parkirišč v Vodicah zahodno od 
pokopališča, parkirišče bo širšega po-
mena, saj bo namenjeno tako upo-
rabnikom avtobusnih kot železniških 
prevozov, pa tudi za potrebe poko-
pališča in turizma v Vodicah, izvedba 
tega pa bo omogočena izključno s 
sredstvi iz bruseljske blagajne. Do-
datna parkirišča so načrtovana tudi v 
Utiku pri trgovini in v Skaručni pri po-
kopališču. Prav tako se urejuje samo 
pokopališče v Skaručni. Načrtuje se 
nov dostop do območja Lokarij, nove 
kolesarske povezave in cestne pove-
zave s sosednjimi občinami, umesti-
tev nezahtevnih kmetijskih objektov 
na kmetijsko zemljišče v neposredni 

bližini zazidljivih parcel, novi koridorji 
za izgradnjo gospodarske javne infra-
strukture pa še kaj bi se našlo.

Kaj lahko občanom sporočite gle-
de vodiškega centra? Kje bo stal, 
kako je z arhitekturnim razpisom, 
kje boste črpali sredstva, kdaj se 
predvideva njegova uresničitev, 
kakšna bo vsebina?
Občina Vodice je na osnovi sklepa 
občinskega sveta naročila javni dvo-
stopenjski natečaj, v katerem smo v 
prvi stopnji prejeli 25 rešitev. V nada-
ljevanje natečaja smo povabili osem 
najboljših rešitev, ki se potegujejo z 
prvo mesto. Junija bo v kulturnem 
domu javna predstavitev zmagovalne 
naloge in razstava vseh drugih nalog. 
S tem dogodkom bo natečaj končan. 
Do končnega cilja nas čaka še napor-
no delo, vendar če bo volja in želja 
svetnikov ter lastnikov zemljišč še ve-
dno skladna z našo vizijo, bomo pro-
jekt tudi v uglednem času dokončali. 
Na osnovi zmagovalne naloge mora 
občina izdelati investicijsko doku-
mentacijo, ki nam bo pokazala, v ka-
kšnih finančnih okvirih se bo gradilo. 
V nadaljevanju bomo objavili razpis 
za javno zasebno partnerstvo in po-
vabili investitorje k poslovnemu so-
delovanju oziroma k izgradnji centra, 
sočasno se bomo prijavljali na možne 
razpise za sofinanciranje izvedbe 
projekta iz različnih skladov . Če bodo 
prispele ugodne ponudbe, bomo z 
investitorjem sklenili pogodbo o gra-
dnji. V nasprotnem primeru bo treba 
graditi izključno z lastnimi sredstvi in 
s sredstvi kreditiranja. Rezultate o raz-

pisu za JZP lahko pričakujemo konec 
letošnjega ali v začetku naslednjega 
leta. Kot sem že večkrat omenil, pa je 
vsebina znana, gradili bomo poslov-
no-upravni in zdravstveno-kulturni 
center z dvema trgoma. Na jugu med 
centrom in sedanjo lekarno bo urban 
Kopitarjev trg ter na vzhodu med cer-
kvijo in centrom urejen park Trg pod 
lipami.

Bomo končno imeli v njem tudi 
spominsko sobo, dostojno Jerneja 
Kopitarja? Vemo, da danes v nje-
govi domači hiši ni nič, kar se mi 
zdi zelo žalostno.
Brez spominske sobe Jerneja Kopitar-
ja si res ne predstavljam Kopitarjeve-
ga centra in Vodic. Projektna naloga 
sicer govori o muzeju, ki naj bi bil 
neposredno ob novo načrtovani knji-
žnici, ki bo v novem centru, ali kar del 
nje. Seveda bomo primerno poskrbe-
li, da bo vsebina za Kopitarjev muzej 
iz Ljubljane prenesena v Vodice. Ko-
pitar je kulturna ikona naše občine 
in na njega smo lahko vsi občani iz-
emno ponosni. Prepričan sem, da bo 
v novem Kopitarjevem centru primer-
no poskrbljeno za njegovo zanimivo 
kulturno dediščino.

Vemo, da je občina podedovala 
dolgove iz prejšnjih let, ki kar pre-
cej bremenijo občinski proračun. A 
če pustimo preteklost – kako kaže 
občini v prihodnje? Kriza se bo še 
poglobila. Kje boste dobili doda-
tna sredstva, potrebna za velike 
ideje?
Dobre ideje in jasna vizija so najpo-
membnejše orodje za pripravo stra-
tegije in za izvedbo potrebnih širših 
javnih  projektov. Vztrajnost in iznaj-
dljivost pa za črpanje finančnih sred-
stev iz bruseljske blagajne. Sredstva 
brez vizije in usklajenih ter potrjenih 
projektov od svetnic in svetnikov žal 
ne pomenijo veliko. O tem smo se 
lahko prepričali v prejšnjem manda-
tu, ko je bilo denarja po moji oceni 
več kot dovolj, a ga nihče ni cenil. Ob-
čina je v obdobju »debelih krav« izva-
jala nekaj velikih projektov, ki pa so 
zaradi neodgovornosti vodstva v ve-
čini obstali nedokončani in so danes 
v izjemno slabem stanju. Posledično 
občino vse to finančno in operativno 
močno bremeni še danes. Projekti, ki 
so večinoma ostali nedokončani, so 
nekakovostni, tu predvsem mislim na 
ceste in kanalizacijo po Vodicah, Bu-
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kovici, Utiku in Kosezah, kjer je stanje 
najslabše, ter na nedokončanje OPN. 
Pri nas je kriza žal šele dobro zače-
la kazati zobe. V letošnjem letu se v 
naši občini ni gradilo veliko. Občina 
je do konca aprila izdala le eno samo 
odločbo za plačilo komunalnega pri-
spevka, kar je daleč najmanj v zadnjih 
15 letih in to res ni dobro. Pa vseeno 
bomo sredstva za izvrševanje prora-
čuna in za nujne projekte tako kot do 
sedaj delno načrtovali iz občinskega 
proračuna, delno jih bomo pridobili 
na razpisih s sofinanciranjem evrop-
skih skladov, delno pa od JZP – javne-
ga zasebnega partnerstva ali pa prek 
kreditiranja, vsaj za najpomembnejše 
občinske projekte, kot so urejanje 
vodooskrbe ter odvajanje in čišče-
nje odpadne fekalne vode. Prepričan 
sem, da bomo že našli ustrezne reši-
tve in dodatna sredstva za zaključke 
prej naštetih pomembnih projektov. 
Vsekakor smo danes primorani, da 
z malo denarja postorimo, kar se da 
največ. Pa saj to konec koncev uspe-
šno počnemo že zadnji dve leti.

Kaj pa kanalizacija? Jo bomo sploh 
kdaj imeli v celoti? Slovenija se je 
ob vstopu v EU zavezala, da bo do 
leta 2017 očistila svoje vode in na-
redila kanalizacijski sistem do vsa-
ke vasi. Pa občinam država pri tem 
kaj pomaga?
Na tem področju smo v zadnjih dveh 
letih na občini storili res veliko. Naj-
prej smo v Vodicah v celoti moderni-
zirali čistilno napravo in s tem zagoto-
vili možnost prek 50 novihpriklopov 
hišam iz osrednjega dela Vodic in iz 
naselja Pustnic. Sočasno s tem smo v 
sredini leta 2011 začeli pripravo novih 
projektov za izgradnjo fekalnega ka-
nala C0 do Ljubljane. V teh dneh od 
upravne enote pričakujemo gradbe-
no dovoljenje. Prav tako smo skupaj 
z Medvodami in Ljubljano uskladili 
in pripravili javni razpis za izgradnjo 
povezovalnega kanala C0 za vse tri 
občine. Sočasno smo na pristojno 
ministrstvo oddali skupno vlogo za 
sofinanciranje 25 milijonov evrov vre-
dnega projekta od evropskih kohezij-
skih skladov. Vsekakor pričakujemo 
uspešno realizacijo tako izgradnje 
kanalizacije kot pridobitve sklepa o 
sofinanciranju projekta, torej evrop-
skega in državnega denarja. Kjer pa 
kanalizacije ne bo mogoče zgraditi, 
bo občina v skladu z operativnim pro-
gramom poskrbela za sofinanciranje 

odvoza in čiščenja fekalnih odpadnih 
voda ali za izgradnje malih in srednjih 
hišnih bioloških čistilnih naprav. Tako 
da bo za odvajanje in čiščenje odpa-
dnih fekalnih voda vsekakor poskr-
bljeno.

Vodice so sicer kohezijska sred-
stva že uspele pridobiti. Se trenu-
tno potegujemo še za katera nova 
evropska sredstva?
Za ureditev kanalizacije po občini 
je občina pridobila milijon evrov, za 
energetsko sanacijo osnovne šole 
smo uspešno kandidirali in bomo v 
letu 2014 pridobili prek petsto tisoč 
evrov nepovratnih sredstev. Trenu-
tno imamo na pristojnih ministrstvih 
še tri vloge za kohezijska sredstva, in 
sicer za projekt obnove krvavškega 
vodovoda, za projekt izgradnje pove-
zovalnega kanala C0 za odvajanje in 
čiščenje fekalne odpadne vode in za 
projekt izvedbe upravne komasacije 
v osrednjem delu občine. Od vseh 
treh že vloženih vlog pričakujemo 
od države in Evrope sofinanciranje v 
skupni višini okoli pet milijonov evrov 
nepovratnih sredstev. Smo pa v tem 
mesecu že pridobili 40 tisoč evrov 
sredstev od strukturnih skladov, in 
sicer za obnovo vodovoda ob cesti 
Habe–Mengeš za drugo fazo. Na tem 
mestu izrekam tudi čestitke za dobro 
opravljeno delo vsem zaposlenim v 
naši upravi.

Torej – kar nekaj je pomembnih 
občinskih projektov, ki se pripra-
vljajo za izvedbo v naslednjih le-

tih, kateri so tisti najpomembnejši 
za občane?
Res imamo na občini ogromno pro-
jektov v pripravi in posledično izje-
mno veliko dela, želim si da bomo vse 
projekte uspešno končali, seveda čim 
prej. Največji med njimi so izgradnja 
povezovalnega fekalnega kanala 
C0 od Vodic do Ljubljane, izgradnja 
Krvavškega vodovoda, energetska 
sanacija osnovne šole, izgradnja ob-
činskega središča, izgradnja novih 
parkirišč za potrebe šole in vrtca, ši-
ritev kuhinje in dveh oddelkov vrtca, 
izvedba komasacije v osrednjem delu 
občine, priprava načrtov in projektov 
ter izgradnja infrastrukture ter ceste 
v Skaručni, Polju, Vodicah, Bukovici, 
Kosezah in v Utiku, postavitev infor-
macijskih tabel in kažipotov, ureditev 
melioracijskih kanalov na poplavno 
ogroženih področjih, širitev pokopa-
lišča in parkirišča v Skaručni, obnova 
vodovoda, telekomunikacij in širitev 
ceste Koseze–Mengeš, postavitev 
treh brezplačnih internetnih dosto-
pnih točk v krajevnih središčih, uredi-
tev prostorov za gasilsko dejavnost v 
Polju, Repnjah, Zapogah in v Vodicah 
ter več manjših projektov, ki jih vsa-
koletno niti posebej ne omenjamo. 
Vsi našteti projekti, razen krvavškega 
vodovoda in OPN, so bili načrtovani 
na novo v tem mandatu, kar pome-
ni, da smo s sodelavci iz uprave na te 
projekte posebej ponosni in da smo 
v upravi polno zaposleni in upamo 
ter si želimo, da bomo skupaj za vse 
prej naštete projekte, za njihovo do-
končno izvedbo, uspeli zagotoviti ali 
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pridobiti ustrezna finančna sredstva v 
višini okoli 20 milijonov evrov. 

V naši občini so zelo živahne dru-
štvene dejavnosti. Kako bi ocenili 
sodelovanje z društvi pa s šolo, 
vrtcem?
Področje družbenih in društvenih 
dejavnosti ima Občina Vodice tra-
dicionalno zgledno urejeno. Dobro 
sodelovanje med društvi, s šolo in 
vrtcem je plod dolgotrajnega in načr-
tnega dela vseh predstavnikov v tem 
procesu. Treba je pohvaliti vodstvo 
društev in zavodov, ki vsakoletno z 
velikim veseljem in zanimanjem spre-
mljajo društveno dogajanje in dobro 
sodelujejo tako z občino kot tudi med 
seboj. Posebna pohvala gre vodstvu 
vrtca in šole, saj so skupaj z zaposleni-
mi in z učenci ter otroki neposredno 
vpeti v našo kulturno, športno in dru-
žabno življenje. V Občini Vodice zna-
jo društva ali naši zavodi medseboj-
no prisluhniti pobudam, nasvetom 
in potrebam za dobro sodelovanje 
ali zaželeno pomoč. Skupaj si delijo 
naš prostor, pa naj si bo to pod lipami 
ali v dvoranah, v gasilskih domovih 
ali na igriščih. Vse do danes smo se z 
lepo besedo uspeli pogovoriti in do-
govoriti o vseh pomembnih zadevah, 
seveda v korist tistih, ki največ dopri-
nesejo k društvenemu utripu v naši 
občini. Naj povem tudi to, da imamo 
v tem letu v naši občini dve novi dru-
štvi, na kar smo občani lahko ponosni. 
Občina tudi finančno podpira prav 
vsa društva in letos smo v proračunu 
kljub težavam uspeli zagotoviti enak 
obseg sredstev kot lani. V naslednjem 
letu pa bomo morali ta sredstva po-

večati, saj imamo vsako leto prejetih 
več vlog za sofinanciranje programov 
in delovanja društev.

Ko sva že pri vrtcu – slišati je o gne-
či oziroma čakalni dobi za mesto 
v njem. Menite, da se je vrtec že v 
osnovi, na začetku projekta, gradil 
premajhen in da niso predvideli 
prirastka prebivalcev?
Za vrtec je že tako, da je boljše, da je 
poln kot pa prazen. V občini imamo 
tri vrtce, ki so vsi lepo opremljeni in 
dobro vzdrževani, kader pa strokoven 
in izjemno prijazen. Ravnateljici vrtca 
Hedviki Rosulnik je vsekakor za tako 
stanje vrtca treba izreči vse pohvale, 
enako tudi svetnikom, da vsakoletno 
namenjajo dovolj sredstev, da se vr-
tec primerno vzdržuje. Žal pa je bila 
politika načrtovanja razvoja pred leti 
nepravilna, saj se je nov vrtec v Vodi-
cah načrtoval brez podrobne analize 
potreb. Kot rečeno, nekdo takrat res 
ni opravil svoje naloge. Že ob odprtju 
vrtca se je pokazalo, da je objekt pre-
majhen za potrebe naše občine. Gle-
de na dejstvo, da je bilo v tistem času 
znano, koliko novih stanovanjskih 
sosesk se bo v občini gradilo (Projekt 
21, OPPN pod cerkvijo, na Selu, OPPN 
Torovo, OPPN Zapoge, OPPN Polje) in 
kakšen je naravni prirast, je bilo skraj-
no neodgovorno, da občina ni preve-
rila vseh podatkov in zgradila ustre-
zno velikega objekta. Danes imamo 
za sprejem v čakalni vrsti skoraj 50 
otrok in občina trenutno išče rešitve 
za te otroke ter za starše. Verjetno 
bomo zadevo rešili z začasnim naje-
mom dodatnih prostorov za nov od-
delek. Želimo si, da bomo v tem tudi 

uspešni in da bomo našim občanom 
zagotovili varstvo njihovih otrok.  

Lahko po dveh letih in pol župano-
vanja rečete, da ste zadovoljni? Ste 
si predstavljali, da bo tempo tako 
naporen?
Delo župana je široko, zahtevno in na-
porno. Treba se je posvetiti prav vsaki 
najmanjši zadevi, skrbno in odgovor-
no načrtujemo in rešujemo zadeve za 
vse ljudi, za naše najmlajše in za naj-
starejše. Tempo je pač tak, kot si ga 
človek sam določi. Če preprosto ho-
češ nekaj narediti, moraš biti proak-
tiven ves dan, vsak teden in vse leto. 
Čas danes teče izjemno hitro in odlo-
čitve ter delo morajo biti opravljeni 
dobro in hitro, končno to pričakuje-
jo tudi občani.Predstavljal sem si, da 
bom skupaj z zaposlenimi v občinski 
upravi uspel zadeve postaviti v priča-
kovane okvirje v dobrem letu dni. Pa 
sem ugotovil, da to v javni upravi ne 
gre tako hitro. Je vse preveč zakon-
sko zbirokratizirano. V letu dni sem 
se komaj dodobra spoznal z naloga-
mi, težavami in pristojnostmi občine, 
nekaj je bilo tudi »poporodnih« krčev. 
Danes sem bolj realen in upam, da 
bom do konca mandata uspel skupaj 
z direktorico najprej znotraj občinske 
uprave poenotiti in usmeriti ekipo, ki 
bo v celoti sledila zastavljeni strategi-
ji in viziji razvoja naše občine. Veste, 
Občina Vodice v primerjavi s sosednji-
mi občinami še vedno krepko zaosta-
ja in naša naloga je, da tekmujemo z 
občinami in v vsaki taki tekmi mora 
biti občinska ekipa močna in složna. 
Glede mojega zadovoljstva je vseka-
kor prezgodaj govoriti, o tem bodo 
odločali moji prijatelji, sosedje, krajani 
in občani. Če bodo oni zadovoljni, me 
bodo o tem vsekakor tudi na prime-
ren način obvestili in šele takrat vam 
bom odgovoril na to vprašanje. Če pa 
bomo v naslednjih petih letih uredi-
li vsaj tri najpomembnejše projekte 
(kanalizacija, Središče Vodic in razvoj 
šole ter vrtca), bom zagotovo več kot 
zadovoljen, a do takrat bo treba še 
malo počakati. Do sedaj nam kaže do-
bro in tako sam, kot moji prijatelji ter 
moja ekipa skupaj stremimo k temu 
cilju. Prepričan sem, da nam bo uspe-
lo. Poleg naštetega pa so mi v veliko 
pomoč naše svetnice in svetniki ter 
odborniki, ki delujejo v komisijah ter v 
odborih. Z njimi tako sam kot uprava 
dobro sodelujemo. Njihove usmeritve 
in odločitve so izjemnega pomena 
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za razvoj občine. V tem obdobju smo 
skupaj pripravili in potrdili nešteto 
pomembnih sklepov in odlokov ter 
razvojnih strategij, ki smo jih v večini 
primerov predhodno uskladili na ma-
tičnih telesih. Menim, da smo vsi prej 
našteti lahko ponosni in zadovoljni, 
da se v Vodicah zadeve brez velikih 
besed in brez nepotrebnega pompa 
premikajo v tisto pravo smer.

Ob sredah imate dneve odprtih 
vrat za občane. Ljudje pogosto po-
trkajo na vaša vrata?
Vrata župana so načeloma odprta po 
predhodni najavi vsako sredo popol-
dan. Za nujne zadeve pa tudi druge 
dni v tednu. V začetku mandata so bili 
vsi termini res popolnoma zasedeni, 
sedaj pa se včasih najde kakšna sreda, 
ko človek lahko vmes še malo zadi-
ha. Po potrebi grem z veseljem tudi 
na teren med ljudi. Načeloma se vsaj 
dvakrat tedensko zapeljem po naši 
občini, po vseh vaseh, da si ogledam 
stanje na terenu. Določenih zadev ni 
mogoče rešiti v pisarni in želim si, da 
bi imel več časa za delo zunaj občin-
skih prostorov. Veste, zunaj so stvari 
bistveno bolj razumljive, z občani se 
lažje pogovorimo in bolje razumemo. 
Časa pa žal kot vedno kronično pri-
manjkuje.

Bližajo se dopusti. Kakšne načrte 
imate v mislih za vroče dni?
Pred dopusti nas na občini čaka še 
ogromno dela. Treba je pripraviti 
protokol za prireditev ob dnevu dr-
žavnosti in ob praznovanju vodiških 
gasilcev za njihovo 110. obletnico de-
lovanja. Nekaj priprav nas čaka tudi 
za izvedbo tradicionalnih počitniških 
kratkočasnic, nato pa greva z ženo na 
kratek zaslužen dopust, kot po navadi 
v Istro.

Naj ob tej priliki povabim vse občan-
ke in občane na skupno praznovanje 
dneva državnosti in visoke ter častitlji-
ve obletnice delovanja PGD Vodice, ki 
bo v soboto,  22. junija 2013, na igrišču 
pri osnovni šoli. Vljudno vabljeni!

Hvala.
 

Tekst: Monika Kubelj
Foto: Rok Štupar
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Občinske nepovratne finančne spodbude 

za poceni ukrepe za povečanje energetske 
učinkovitosti

Občina Vodice je ena redkih občin v Sloveniji, ki svojim občanom ponuja nepovratne finančne spodbude, ki 
prispevajo k manjši rabi energije in nižjim stroškom oskrbe z njo. Nepovratna sredstva, ki občanom znižuje-
jo investicijo v štiri ukrepe učinkovite rabe energije, so vam na voljo že leto in pol.

Občina Vodice je v sodelovanju z lo-
kalno izpostavo energetskosvetoval-
ne pisarne Ensvet, ki občanom brez-
plačno svetuje tudi v Vodicah, konec 
leta 2011 sprejela Pravilnik o finanč-
nih spodbudah za izvedbo ukrepov 
učinkovite rabe energije v Občini 
Vodice. Na osnovi tega pravilnika so 
občanom Vodic na voljo nepovra-
tna finančna sredstva za nekatere 
enostavnejše ukrepe, ki doprinesejo 
k zmanjšanju rabe energije in s tem 
nižjim stroškom za porabljeno ener-
gijo ter jih hkrati ne subvencionira 
državni Eko sklad. Gre za naslednje 
ukrepe:
A – zamenjava zastarele zasteklitve 
s sodobnejšo energijsko učinkovito 
zasteklitvijo
B – izboljšanje tesnjenja lesenih oken 
z vgradnjo tesnil
C – vgradnja termostatskih radiator-
skih ventilov
D – vgradnja oziroma zamenjava ob-
točne črpalke centralnega ogrevanja

Zaradi vse slabše investicijske spo-
sobnosti občanov in omejenih mo-
žnosti občinskega proračuna smo 

se osredotočili za »nizkocenovne 
ukrepe«, ki pa vseeno lahko poma-
gajo k znatnim prihrankom. Tako je 
za zamenjavo zasteklitve moč pri-
dobiti do 250 evrov, za izboljšanje 
tesnjenja lesenih oken in vgradnjo 
termostatskih ventilov do 80 evrov 
in za vgradnjo sodobnih energetsko 
učinkovitih obtočnih črpalk v siste-
mu centralnega ogrevanja do 100 
evrov enkratne investicijske spod-
bude na upravičenca. V primeru, da 
se en upravičenec odloči za izvedbo 
več ukrepov skupaj, lahko v posame-
znem koledarskem letu pridobi naj-
več 360 evrov spodbude. Doslej se je 
tej akciji priključilo osem občanov, ki 
so izvedli zgoraj opisane ukrepe, Ob-
čina Vodice pa je  izplačala za slabih 
tisoč evrov spodbud. Še bistveno ve-
čji pa je skupni letni finančni prihra-
nek pri oskrbi z energijo omenjenih 
občanov. Zato vabimo tudi druge 
občane, da se oglasite v energet-
skosvetovalni pisarni Ensvet, kjer so 
vam na voljo strokovne in neodvisne 
informacije o učinkoviti rabi energije 
ter rabi obnovljivih virov energije. 
Poleg informacij, ki se neposredno 

dotikajo omenjenega občinskega 
razpisa, se lahko s strokovnjakom 
pogovorite tudi o spremembi nači-
na ogrevanja, zamenjavi energentov, 
izboljšanju toplotne zaščite (fasade, 
strehe, oken), ekonomski upraviče-
nosti posameznih ukrepov … Pred 
načrtovanimi posegi v energetske 
sisteme vaših domov se je smiselno 
najprej posvetovati z neodvisnim 
strokovnjakom, in ne že kar takoj po-
klicati prodajalca ali izvajalca storitev, 
ki bo hvaležno prodal neki izdelek ali 
opremo ter jo po potrebi tudi vgradil, 
obenem pa ne bo poskrbel, da bi bil 
omenjeni ukrep za konkreten objekt 
tudi optimalen. Zato se v praksi po-
gosto zgodi, da končni učinek ni tak, 
kot ga na primer obljublja splošni 
oglas, ki ne velja za vsak konkreten 
primer. Za prijavo na individualno 
in brezplačno energetsko svetova-
nje se je treba predhodno naročiti v 
sprejemni pisarni Občine Vodice na 
telefonski številki 01/833 26 10, za 
termin pa se potem stranke dogovo-
rijo s svetovalcem.

Matjaž Eržen, u. d. i. s.
Energetski svetovalec Ensvet

Rjavi zabojniki (za BIO odpadke) 
so zdaj dostopni vsem prebival-
cem naše občine - Počasi, a zane-
sljivo se navajamo na nov sistem 
zbiranja odpadkov – Sprememba 
sistema že kaže pozitivne učinke: 
delež ločeno zbranih odpadkov je 
prvič presegel 50 odstotkov

S 1. junijem 2013 lahko vsi upo-
rabniki, občani Občine Vodice 
(tudi iz naselij Polje, Zapoge, Selo, 
Šinkov Turn, Vesca, Povodje, Toro-
vo in Dornice), naročite zabojnik 

za biološke odpadke in se tako 
vključite v Snagin sistem zbi-
ranja BIO odpadkov (odvoz BIO 
odpadkov bo obračunan skladno z 
novim cenikom).

To najlažje uredite prek e-obraz-
ca, ki ga najdete na Snaginem 
spletnem mestu http://www.
mojiodpadki.si/narocanje/spre-
memb, in sicer pod rubriko NA-
ROČILA, obrazec E) NAROČAM 
NOV ZABOJNIK ZA ODPADKE.

Če nimate dostopa do spleta, vas 
prosimo, da pokličete v Snagin 
center za podporo in pomoč 
uporabnikom na številko 01/477 
96 00. Obrazec vam bodo poslali 
po pošti.
Vključitev v sistem zbiranja BIO od-
padkov ni obvezna; uporabniki, ki 
BIO odpadke uspešno komposti-
rate, lahko s tem nadaljujete tudi v 
prihodnje. 

Odvoz BIO odpadkov po novem 
ob četrtkih

Odpadki – pozitivna sprememba
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Z junijem v Občini Vodice spremi-
njamo dan odvoza BIO odpadkov, 
in sicer jih bo Snaga po novem od-
važala ob četrtkih.
Prvi odvoz po novem urniku bo v 
četrtek, 13. junija.

V Snagini publikaciji je pisalo, da 
bo položnica za evro višja. Zakaj 
potem po novem plačam štiri evre 
več?

Povprečni strošek na gospodinjstvo 
je res višji za en evro, vendar je to 
povprečje in zato to ne pomeni, da 
po novem za ravnanje z odpadki vsi 
plačate evro več. Snaga namreč skrbi 
za približno 143 tisoč gospodinjstev, 
ki jim odpadke odvaža različno po-
gosto, njihovi zabojniki pa so raz-
ličnih velikosti. Poleg tega nekateri 
uporabniki biološke odpadke kom-
postirajo, drugi jih zbirajo v rjavih 
zabojnikih, ki se po novem posebej 
zaračunajo.

Med Snaginimi uporabniki so torej 
precejšnje razlike tako glede veli-
kosti zabojnikov, njihovega števila in 
pogostnosti odvozov kot posledično 
glede stroška za ravnanje z odpadki. 
Zneski na položnici so se zato ob-
čanom različno zvišali, nekaterim 
pa tudi znižali.

Zakaj Snaga na položnici pri številu 
praznjenj napiše 1,45 ali 4,35 pra-
znjenj in ne dejanskega števila odvo-
zov?

Snaga je s 1. aprilom 2013 prilagodi-
la obračun in cene storitev ravnanja 
z odpadki. Tarifnik in cenike si lahko 
ogledate na spletnem naslovu www.
snaga.si/ceniki.

Spremenjen obračun prinaša dve 
glavni spremembi: ločeno obraču-
navanje zbiranja bioloških odpadkov 
in obračun povprečnega mesečnega 
števila odvozov. Po novem namesto 
dejanskega števila mesečnih pra-
znjenj zabojnika za preostanek od-
padkov in zabojnika za biološke od-
padke (če ga uporabnik seveda ima) 
Snaga upošteva povprečno mesečno 
število praznjenj, izračunanih na letni 
ravni. Na položnici je zato vedno za-
pisano enako število praznjenj (na 
primer 1,45 pri tritedenskem odvozu 
odpadkov). 

Razlog za uvedbo povprečnega 
mesečnega števila praznjenj je dej-
stvo, da Snaga na približno polovici 
območja, kjer izvaja storitev zbiranja 
odpadkov (MOL in devet primestnih 
občin), preostanek odpadkov po no-
vem odvaža na tri tedne, kar bi po 
starem sistemu obračuna pomenilo, 
da bi bil strošek obračuna vsak drugi 
mesec za sto odstotkov višji kot prej-
šnji mesec. 

Z uporabo zabojnikov za embalažo 
na zbirnih mestih se je napolnjenost 
črnih zabojnikov v povprečju zmanj-
šala za polovico. Zaradi manjše na-
polnjenosti in doslednega ločevanja 
– predvsem tistih, ki živijo v hišah – je 
lahko Snaga na nekaterih območjih 
uvedla tritedensko praznjenje zaboj-
nikov za preostanek odpadkov. Manj-
ša pogostnost odvoza preostanka 
odpadkov je torej druga velika spre-
memba sistema zbiranja in odvoza 
odpadkov, zanjo pa smo se na Snagi 
odločili iz dveh razlogov: da bi pove-
čali delež ločeno zbranih odpadkov 
ter da bi dosegli večjo pravičnost pri 
odvozu in plačilu storitev.

Nov sistem zbiranja tudi v vaši občini 
Vodice prinaša tedenski ali triteden-
ski odvoz preostanka odpadkov in 
embalaže. Na Snagi ugotavljamo, da 
večini uporabnikov na novo vpeljan 
sistem zbiranja komunalnih odpad-
kov ustreza.
Največ težav je pri tistih uporabnikih, 
ki niso (dovolj) dosledni pri ločevanju, 
imajo premajhne zabojnike  in pred 

odlaganjem ne stisnejo embalaže. 
Zato naj vas spomnimo, da je 
embalažo pred odlaganjem v za-
bojnik treba stisniti, saj je tako 
možno v zabojnik odložiti tudi do 
desetkrat več embalaže. 

Seveda pa vedno obstajajo uporab-
niki s specifičnimi potrebami/značil-
nostmi in vsak tak primer na Snagi 
individualno obravnavamo. 
Pričakujemo, da bo (oziroma je že) 
stanje na terenu bistveno boljše, kot 
je bilo aprila, saj ste občani večinoma 
že usvojili nov urnik, ker so odpra-
vljene nejasnosti glede dneva odvo-
za (datumi praznjenj za tekoči mesec 
so po novem zapisani na vsaki polo-
žnici) in ker se na Snagi intenzivno 
ukvarjamo s problematiko zbiralnic 
(dodajanje zabojnikov, pogostejši ali 
intervencijski odvozi). 
In še vesela novica – številke priča-
jo, da je bila odločitev Snage in ob-
čin za spremembo sistema zbiranja 
odpadkov prava: aprila letos smo se 
začeli z velikimi koraki približevati ci-
lju sedemdesetih odstotkov ločeno 
zbranih frakcij v skupnem masnem 
deležu komunalnih odpadkov. 
Prvič je namreč delež ločeno zbra-
nih odpadkov presegel 50 odstot-
kov. 

To pomeni, da so (oziroma ste) naši 
uporabniki v zabojnike za ločene 
frakcije prvič odložili več odpadkov 
kot v črne zabojnike.

Snaga, d.o.o. in Občina Vodice
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Šolsko leto se končuje, poletna 
otroška zabava v Vodicah pa se šele 
začenja! V juliju in avgustu je Obči-
na Vodice za naše najmlajše ponov-
no pripravila zanimive delavnice, ki 
bodo popestrile dolge, vroče pole-
tne dni.

Vse se bo začelo v prvem tednu julija, 
ko bo pod vodstvom Župnije Vodice 
izveden oratorij. Sledilo mu bo pet tra-
dicionalnih kratkočasnic Občine Vodi-
ce – Šola nogometa, Teden dožive-
tij, Jezična šola – španščina, Poletna 
ustvarjalnica in Poletno počitniško 
varstvo Pod Rašico. Šola nogometa 
bo pod okriljem pravih strokovnjakov 
potekala v tednu od 8. do 12. julija v 
Tenis klubu Kubu Vodice, kjer bodo 
otroci spoznali nogometne veščine in 
svoje pridobljeno znanje preizkušali na 
igrišču. Sledi kratkočasnica Teden doži-
vetij, ki je letos novost. V času od 15. do 
19. julija bodo otroke vsak dan čakala 
nova doživetja – športna, kuharska, ta-
borniška … Za naslednji teden od 22. 
do 26. julija smo v POŠ Utik pripravili 
kratkočasnico Jezična šola – španščina, 
za vse otroke, ki so željni spoznavanja 
novih kultur. Konec julija pa bodo na 
svoj račun prišli vsi mali umetniki, saj 

bo od 29. julija do 2. avgusta  na spo-
redu Poletna ustvarjalnica. Vendar to 
še ni vse – tudi letos bomo namreč 
ponovno izpeljali Poletno počitniško 
varstvo Pod Rašico, in sicer v sodelo-
vanju s Smučarskim društvom Stra-
hovica. Varstvo bo potekalo od 19. do 
23. avgusta, vsak dan od 8. do 16. ure. 
Vse druge kratkočasnice pa potekajo 
v omenjenih terminih od 9. do 13. ure. 
Vsak petek boste tudi starši povablje-
ni na zaključno srečanje, zaradi česar 
bodo ob petkih kratkočasnice poteka-
le od 13. do 17. ure (razen če se otroci in 
animatorji odločijo, da bo kratkočasni-
ca tudi v petek potekala dopoldan).
Vsak dan bo poskrbljeno za malico in 
prevoz, ves potreben material in pri-

pomočke ter svežo vodo in sok med 
kratkočasnicami.
Občina Vodice se bo tudi letos skupaj z 
animatorji in drugimi izvajalci potrudi-
la, da bo otrokom pričarala nepozabne 
trenutke in poučne izkušnje, hkrati pa 
zagotovila varno preživljanje prostega 
časa. 
Podroben opis kratkočasnic so otroci 
že dobili v šoli, zloženko si lahko ogle-
date tudi na naši spletni strani ali pa 
jo dobite v sprejemni pisarni Občine 
Vodice. 
Mi se že veselimo našega druženja, 
tako da pohitite s prijavami!

Eva Keržič
Občina Vodice
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Počitniške kratkočasnice 2013
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Zbiranje pobud
za namestitev 
označevalno- 
informativnih 
usmerjevalnih
lamelnih tabel

Občina Vodice je začela s pro-
jektom postavitve informativnih 
usmerjevalnih tabel po celotni 
občini z namenom enotne ure-
ditve. Pozivamo vas, da izrazite 
svoj interes in pristopite k pro-
jektu.

Občina Vodice je začela s pro-
jektom postavitve informativnih 
usmerjevalnih tabel po celotni ob-
čini z namenom enotne ureditve. 
Obstaja želja, da bi bile po občini 
ustrezno označene vse zanimivosti 
in znamenitosti, javni zavodi in igri-
šča, podjetja, gostilne, skratka vse, 
kar bi omogočilo lažjo orientacijo 
ljudem. V bližnji prihodnosti bomo 
na podoben način označili tudi peš-
poti in kolesarske poti. 

Da pa bi bilo to celostno urejeno 
z enotnimi tablami, pozivamo tudi 
vas, da izrazite svoj interes in pri-
stopite k projektu. Verjamemo, da 
tudi na vaši strani obstaja želja, da 
te stvari končno uredimo tudi v 
naši občini. S skupnim projektom 
bomo do rezultata prišli hitreje in 
enostavneje.

Informativno usmerjevalne lamel-
ne table so v velikosti 160 x 30 cm 
(kot na sliki oziroma pred Občino 
Vodice), na kateri bi bil vaš logotip 
in naziv. Z vsemi, ki se boste odločili 
za označbo svojega podjetja oziro-
ma dejavnosti na tej tabli, bo pod-
pisana petletna najemna pogodba. 

Lamelna tabla bo, če bo to mogoče, 
nameščena na drog javne razsve-
tljave ali na samostojen L-drog (v 
primeru, ko bo več interesentov). Za 
postavitev tabel ob državnih cestah 
je treba predhodno pridobiti tudi 
elaborat, ki ga bo v vsakem primeru 
financirala občina tako, da ta strošek 
ne bo bremenil vas.

Okvirne cene lamelnih tabel so iz-
računane na osnovi možnosti na-
mestitve in se razlikujejo glede na 
montažo:
– Ena lamelna tabla z montažo na 
javno razsvetljavo: cca 130 EUR/ta-
blo
– Ena lamelna tabla z montažo na 
samostoječi L-drog: cca 1.300 EUR/
tablo
– Tri lamelne table z montažo na sa-
mostoječi L-drog: cca 500 EUR/tablo 
(če bi bilo več interesentov, se cena 
ustrezno zniža).

Občina Vodice torej poziva vse za-
interesirane podjetnike, obrtnike in 
druge, da v pisni obliki do 30. juli-
ja 2013 sporočijo svoj interes za na-
jem takšne table na Občino Vodice, 
Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice ali prek 
elektronskega naslova na obcina@
vodice.si. 

Občina Vodice bo popolne vloge 
sprejemala enkrat letno, najkasneje 
do polletja in na osnovi plačila pre-
dračuna lamelne table namestila 
predvidoma do konca meseca sep-
tembra. 

Za vse dodatne informacije se lah-
ko obrnete na svetovalca Stojana 
Tadeja Smerkolja prek telefona na 
01/833 26 15 ali prek elektronskega 
naslova na komunala@vodice.si.

Stojan Tadej Smerkolj

VRTNARSTVO,
CVETLIČARSTVO

TOMAŽ BRANK s.p.
Pot na Črno 3
1217 Vodice,

tel 041 490 707
 

• CVETLICE ZA 
PARKE,VRTOVE,GROBOVE, ...

• SADIKE BALKONSKEGA
CVETJA, ZELENJAVE
• ZASADITVE KORIT,

GROBOV; SUBSTRATI
• VZDRŽEVALNA DELA, OSTALO

sadilni material je iz lastne 
proizvodnje

www.vrtnarstvo-cvetličarstvo.si
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Javno podjetje Komunala Vodice, 
d. o. o., je kot izvajalec obvezne 
gospodarske javne službe odva-
janja in čiščenja komunalne ter 
padavinske odpadne vode v Ob-
čini Vodice dolžno zagotavljati 
tudi redno praznjenje in čiščenje 
obstoječih greznic ter malih ko-
munalnih čistilnih naprav (v nada-
ljevanju MKČN) na vseh območjih, 
ki niso opremljena z javno kanali-
zacijo.

Praznjenje greznic in MKČN se mora 
izvesti najmanj enkrat na tri leta, 
kot je predpisano z državno Uredbo  
o odvajanju in čiščenju komunalne in  
padavinske odpadne vode  (Ur. l. RS, 
št. 88/2011) in občinskim Odlokom o 
odvajanju in čiščenju komunalne od-
padne in padavinske vode v Občini 
Vodice (Uradno glasilo Občine Vodi-
ce št.3/2012).

JP Komunala Vodice, d. o. o., je re-
dno praznjenje in čiščenje greznic in 
MKČN začelo izvajati marca 2013. Po 
letnem operativnem planu je predvi-
deno, da bi se v letu 2013 spraznile 
greznice in MKČN na naslednjih ob-
močjih:

Preglednica 1: Praznjenje greznic 
in MKČN v letu 2013
Zap. 

št.
IME

NASELJA
Leto 2013

Greznice MKČN
1. SKARUČNA 27
2. ŠINKOV 

TURN
33 4

3. TOROVO 13
4. UTIK 129 2
5. VESCA 20 6
6. VODICE 14 2
7. VOJSKO 37 3
8. ZAPOGE 71 3

SKUPAJ 344 20
Vsi lastniki boste predhodno (vsaj 10 
dni prej) pisno obveščeni o terminu 

prevzema blata iz MKČN oziroma 
praznjenja greznic, seveda pa boste 
lahko prestavili datum praznjenja 
greznic na termin, ki vam najbolj 
ustreza.

V primeru, da vam  termin praznjenja 
in čiščenja greznic ne ustreza, na-
prošamo vse obveščene lastnike, da 
spremembo termina čiščenja grezni-
ce ali MKČN sporočijo JP Komunala 
Vodice, d. o. o.:
– pisno z obrazcem, ki je natisnjen na 
obvestilu 
ali
– po telefonu (01/833 25 00 oziroma 
041 858 632) 

vsaj dva dni pred začetkom opra-
vljanja storitve.

Če pa se pojavi potreba po praznje-
nju greznice ali MKČN pogosteje 
kot na tri leta, lahko lastniki naroči-
jo praznjenje na telefonski številki 
01/833 25 00 ali naročilo pošljejo po 
elektronski pošti na naslov spreje-
mna@jpk-vodice.si za enako ceno 

18,4667 EUR/m3, kot je cena za ob-
vezno čiščenje greznic in je najniž-
ja v primerjavi z drugimi izvajalci, 
ki čistijo greznice v Ljubljani in 
okolici.

Redno obvezno praznjenje in čišče-
nje greznic in prevzem blata iz MKČN 
na območju Občine Vodice izvaja 
samo JP Komunala Vodice, d. o. o., s 
pooblaščenim izvajalcem, to je GA-
ŠPER TEAM, Gašper PIPAN, s. p., ki 
izvaja praznjenje greznic in MKČN s 
komunalnim vozilom na sliki.

Če pa ste že očistili greznico ali MKČN 
v lanskem letu ali v letu 2011 in imate 
račun oziroma potrdilo o 
čiščenju greznice od izvajalca, ki 
opravlja storitve čiščenja in praznje-
nja greznic, nas o tem obvestite, saj 
vam v tem primeru ne bomo izvedli 
rednega čiščenja greznice in MKČN.

Maj, 2013
JP Komunala Vodice, d. o. o.

Jure VRHOVNIK

Praznjenje in čiščenje greznic 
ter malih komunalnih čistilnih 

naprav v občini Vodice
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Spet smo 
budili

Tudi letos je po Občini Vodice po-
tekala tradicionalna prvomajska 
budnica z Godbo Vodice. V zgo-
dnjih jutranjih urah smo se zbrali 
pred cerkvijo sv. Marjete, kjer smo 
zaigrali nekaj udarnih koračnic in 
že z uvodnimi takti prebudili tam-
kaj stanujoče občane. Nekateri so 
nas že prišli poslušat, drugi pa so 
že čez nekaj časa dobili kar pošte-
no budilko. Igrali smo po vseh va-
seh občine, pot pa nas je zanesla 
tudi do ključavničarstva Kovinc v 
Lahovče, kjer nas vsako leto čaka 
veliko tamkajšnjih krajanov in 
krajank. Na vsaki naši postojan-
ki so nas lepo pogostili, ob dobri 
hrani in pijači pa so se odvijali pri-
jateljski pogovori.

Budnico smo okoli 14. ure končali pri 
lokalu in športnem centru Klub Kubu. 
Bilo je naporno in dolgo, a vendar ve-
selo in razigrano. Dan je hitro minil, 
saj ob dobri družbi nikoli ni dolgčas. 
Če pa imaš v sebi vsaj še kanček lju-
bezni do izvajanja domače slovenske 
glasbe, pa je življenje še lepše. 

Simona Žebovec,
mlada godbenica

Objavljamo nekaj utrinkov z Gasilskega krosa v aprilu.

Gasilski kros

Bravo naši!

Pripravljeni, pozor, zdaj!

Ah, počitek.
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V slogi je moč.

V kategoriji pionirk so najboljši rezul-
tat dosegle ekipa Vodice 2, Zapoge in 
Polje 2. V kategoriji pionirjev Repnje-
Dobruša, Šinkov Turn, Bukovica-Utik. 
Med mladinkami so bile prve iz ekipe 
Šinkov Turn, druge in tretje pa Polje 1 
in Polje 2. V mladinski kategoriji fan-
tov so bili najboljši: Vodice 2, Repnje-
Dobruša, Šinkov Turn. Pri pripravni-
cah je bila samo ena ekipa iz Vodic, 
pri pripravnikih pa so najboljša mesta 
osvojili Šinkov Turn, Repnje-Dobruša 
in Bukovica-Utik. 

Tekst: Monika Kubelj
Foto: Rok Štupar

Taekwondo klub Koryo

KUD
JaRem

Za KUD JaReM je prvo leto uspe-
šnega kulturno-umetniškega 
delovanja na Aljaževini v Zavr-
hu pod Šmarno goro.

Med svoje člane je društvo pri-
vabilo tudi nekaj občanov naše 
občine. Obletnico so proslavili s 
slavnostno akademijo, kulturnim 
programom ter slikarsko razstavo.

Taekwondo klub Koryo iz Vodic se 
je udeležil tekmovanja v Karlovcu 
OPEN 2013 25. 5. 2013. Tekmovanja 
se je udeležilo 14 držav, od tega je 88 
klubov prijavilo 723 tekmovalcev. S 
prijavljenimi šestimi tekmovalci smo 
si priborili 5.mesto. Zlato medaljo je 
prejel Gaj Hafner Rutar, srebrno me-
daljo Danin Hasanagić, še eno zlato 
pa Mark Gubanc.

Klub Koryo
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Na rednem občnem zboru, ki smo 
ga imeli Gamsi konec januarja, 
smo sprejeli plan dela za leto 2013 
in ga že tudi pridno izvajamo. 

Na občni zbor je kljub obilnemu sne-
ženju prišlo kar lepo število članov. 
Tudi letos se nam je pridružilo nekaj 
novih članic, ki smo jih z veseljem 
sprejeli v svoje vrste. Sicer pa smo v 
rednem delu pregledali aktivnosti 
preteklega leta, se seznanili z novost-
mi, ki nam jih nalaga krovna organi-
zacija PZS, in sprejeli plan dela za le-
tošnje leto. Nekaj spodbudnih besed 
nam je namenil tudi župan Aco Franc 
Šuštar. Po uradnem delu pa smo, že 
po tradiciji, izvedli tombolo, ki pred-
stavlja družabni del srečanja.

Prav dolgo nismo mirovali, saj smo že 
nekaj tednov po občnem zboru imeli 
prvo turo. Letos smo na željo članov 
uvedli novo zimsko turo na Komno. 
Upali smo, da bo zima radodarna, da 
bi imeli res prave zimske razmere. Pa 
se nas je nebo usmililo še bolj, kot 
smo upali. Že par dni pred našo turo, 
še posebno pa noč pred njo, je izda-
tno snežilo, kar je bil tudi razlog za ne-
koliko manjšo udeležbo. Tisti, ki smo 
kljub vremenskim razmeram šli, smo 
sicer res gazili v novozapadli sneg in 
dobesedno »garali« proti vrhu, a bili 
za trud izdatno poplačani že s tem, 
da nam je podvig uspel, še bolj pa z 
razgledi in čudovito zimsko pravljico, 
ki nas je čakala na vrhu. Snega je bilo 
preko dva metra in pokrajina se je 
pokazala v povsem drugačni podobi 
kot v kopnih razmerah. V koči nas je 
s sladicami razvajala naša občanka 
Marica, brez katere si te koče praktič-
no ne moremo več predstavljati. Če 
je bil vzpon na Komno naporen, pa 
je bil povratek v dolino toliko večji 
užitek. Bredli smo v cel sneg, se kota-
lili, delali prevale in vriskali od prvin-
skega užitka stika z naravo – seveda 
vse še v mejah varnega. V dolino smo 
prispeli v minutah, ko si dan in noč 
zamenjata poslanstvo in v trenutku, 
ko je zopet začelo neizmerno snežiti. 
Imeli smo občutek, da nebo čaka, da 

Gamsi že zakorakali
v novo sezono

varno pridemo v dolino, potem pa je 
zopet pokazalo svojo divjo moč.

Mesec kasneje smo imeli naš tradicio-
nalni, letos že deveti zimski pohod na 
Kališče. Ker so bile vremenske razme-
re prijaznejše, je bilo tudi udeležen-
cev več. Sneg nas je pričakal približno 
na polovici poti, a je bil kompakten in 
zmrznjen, tako da je bila hoja z dere-
zami pravi užitek. Ko smo prešli pas 
nizke oblačnosti, nas je pozdravilo 
toplo sonce in prelepi razgledi na bli-
žnje in daljne vršace. Naužili smo se 
sonca, saj je bil to eden redkih dni v 

tem času, ko se je med številnimi de-
ževnimi dnevi sploh pokazalo.

Tekst: Vida Pirc, Foto: Arhiv društva

P. S. Članek objavljamo res nekoliko 
pozno, saj smo imeli vselej polne 
številke. A zato prispevek ni nič manj 
pomemben. Zaradi pozne objave je 
bilo nekaj slabe volje, zato se članom 
opravičujem, a drugače ni šlo. Vedno 
pa objavimo vse vaše prispevke, če le 
ustrezajo zahtevam Odloka o Kopi-
tarjevem glasu.

Monika Kubelj
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UVID V NAŠO
SKUPNO PRETEKLOST

Požari v vodiški fari leta 1850

Dobrega pol stoletja pred ustano-
vitvijo vodiške požarne brambe 
(gasilskega društva) leta 1903 je 
Jernej Arko (1794–1868), župnik 
v Vodicah (1828–1852) – sicer Pre-
šernov nekoliko starejši sodobnik 
in prijatelj ter slovenski nabožni 
in strokovni pisec, rojen v Dolenji 
vasi pri Ribnici, umrl kot prošt v 
Novem mestu – v tedniku Kmetij-
ske in rokodelske novice (1850) v 
več prispevkih poročal o požarih v 
vodiški župniji.
Obupni boj z ognjem je bil neorga-
niziran, ljudje brez primerne opre-
me, brez ustrezne usposobljenosti 
in tudi brez ustreznega vodenja, 
zato je bil boj povsem neučinko-
vit, požari pa so povzročali obilo 
strahu, trpljenja in skrbi. Nesrečni 
prebivalci so vzroke za požare (ve-
činoma požige) iskali predvsem v 
rokovnjaškem gibanju, ki je bilo v 
času od srede 18. do srede 19. sto-
letja v teh in okoliških krajih vse tja 
do Kamniških in Savinjskih planin 
močno aktivno.
Župnik je ob tem bralce vljudno 
prosil za pomoč, uredništvo Novic 
pa je izrazilo pripravljenost zbirati 
pomoč. Prinašamo nekaj teh poro-
čil v originalni obliki.

Nesreča ognja
V pondelik, pred sv. Gregorijem (12. 
marca, op. J. Ciperle) tisti dan, zvečer 
ob sedmih je na Skaručni v Vodiški 
fari v neki pod (skedenj) trešilo, in na 
enkrat je bil ves v plamenu. Kér je bur-
ja zlo pihala, se je v tem hípu ogenj 
po vasi razširil, in preden je ena ura 
pretekla, je osemnajst hiš pogorelo, 
ne samo s svojimi poslopji, temuč 
tudi z kozelci. Več ljudi se je zlo ope-
klo, neki mož takó, da je koj drugi dan 
zjutraj umrl, in dva druga človeka sta 
s sv. zakramenti previdena, pa kakor 
je čutiti, vendar ne bota umrla. Ubo-
gi reveži so komaj živino oteli, kteri 
nimajo zdaj nič pokladati. Nekateri 
so še od obleke malo rešili; nekate-
ri posli in pa matere, ki so vso svojo 
skrb na svoje otročičke obrnile, niso 

nič odnesli razun tega, kar so na sebi 
imeli. Škoda je silno velika, že clo kér 
so le 4 hiše zavarvane. Ravno preteklo 
nedeljo so se Skarčanje pogovarjali, 
da se bojo zlo zavarvali, kér je prej-
šno saboto 6 hiš na Perbačivim blizu 
Krajnja pogorelo, kjer ni bil nobeden 
zavarvan, pa nesreča jih je prehitela, 
ker so tako dolgo večkrat opominjani 
zanikrni ostali v bratovščino sv. Florja-
na stopiti. Zdaj, se vé, je vse očitanje 
zastonj, pa drugim naj bo spodbadik, 
de naj nikar ne odkladajo zavarovati 
svojih pohištev, če bi si tudi toliko, kar 
se plača, pristradati mogli.
Vodiška fara se je doslej še vselej v 
podpori pogorelcev in drugih sro-
makov zlo skazala; nadjamo se torej, 
de se bojo tudi drugi ubogih Skarča-
nov spomnili in jim kake mile darove 
poslali. De bi pač tudi blagi Ljubljan-
čanje, ki radi na Skaručno pridejo na 
božjo pot in ki tolikanj radi pomagajo 
z nesrečo obiskanim, se blagovoljno 
kaj usmiliti hotli naših ubozih pogo-
relcev!)

Nova nesreča ognja v Vodiški fari
Vodice, 31. maja 1850. V pondeljik 
pred praznikam sv. rešn. telesa, to je, 
27. t. m. zvečer ob 10. uri je že spet v 
Vodiški fari, v Bukovci 5 kmetiških hiš 
z drugimi poslopljemi vred pogorelo. 
Pri prvi hiši je zgorelo tudi 7 glav go-
véje živine, ljudi pa vendar ni nobe-
den poškodovan. Skoraj ne moremo 
drugač misliti, kakor de je bilo zažga-
no, ker je na podu (skednju) začelo 
goreti, kjer ni imel po dnevi nobeden 
nič opraviti, in ker tudi per tisti hiši no-
beden tobaka ne pije. In pa še iz več 
druzih vzrokov to lahko sodimo. Kam 
bomo prišli, če se hudobneži in malo-
pridni berači ne bojo bolj uganjali in 
strahovali?
Bukovški pogorelci so sicer vsi zava-
rovani, pa ker niso za veliko in ker je 
škode čez 7000 gld., spet prosim, de 
bi nam milosrčni ljudje kake darove 
podelili.

Že spet ogenj v Vodiški fari
Že spet smo ogenj v Vodiški fari imeli. 
Ponoči o pol 12. med 17. in 18. t. m. 

Brskamo po zgodovini 6

Jernej Arko (1794–1868), vodiški župnik (1828–1852), skupaj s šmarnogorskim 
ekspozitom Antonom Jamnikom in slikarjem Matevžem Langusom 

(avtoportret) na detajlu iz poslikane velike kupole šmarnogorske cerkve. 
Poslikava, ki jo je vodiški župnik naročil slikarju Langusu, je nastala v letih 

1846–1848.
      © Družina, d. o. o., Robert Debevec.
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V sredo, 15. maja 2013, je na OŠ 
Dobrova potekalo DP v orodni gi-
mnastiki. Tekmovanja se je udele-
žilo tudi 20 naših učenk in učencev 
od 2. do 5. razreda.

Med najmlajšimi dečki je državni 
prvak postal učenec 3.a MITJA NA-
STRAN. Ekipa dečkov iz I. triade, v po-
stavi Jan Jeraj, Timi Drašler, Domen 
Aljaž, Martin Novak in Mitja Nastran, 
je osvojila 2. mesto. Med mlajšimi 
dečki je postal državni prvak NEJC 
KOVAČIČ, učenec 5.a. Ekipa dečkov 
iz II. Triade, v postavi Jan Debevc, Si-
mon J. Smrekar, Matic K. Žagar, Gal 
Lunder in Nejc Kovačič, je zasedla 2. 
mesto. Uspešno so nastopala tudi 
dekleta, ki so se v veliki  konkurenci 
uspešno borila z drugimi telovad-
kami. Utrinke s tekmovanja si lahko 
ogledate v galeriji slik, rezultate pa 
na šolski oglasni deski.

ČESTITKE VSEM TELOVADCEM!

Mentorja JOŽI in MIHA

Državno prvenstvo v gimnastiki

(junija, op. J. Ciperle) sta v Bukovici 
spet 2 kmetiški hiši s svojimi poslopji 
pogoreli in pa en pod (skedenj) neki-
ga tretjiga gospodarja. Tudi pri tem 
ognju so okolišne take, da se ne da 
drugače misliti, kakor de je zažgano 
bilo.
Od sv. Matija sem (24. feb., op. J. Ci-
perle) je zdaj že petič v Vodiški fari 
gorelo. Ljudje so tako ostrašeni, de so 
vsi prepadeni, nekateri skoraj nič ne 
spijo; noči se že naprej boje, in se vsi 
zganejo, če le ura bije, in res prav ču-
diti se je, de do dobriga ne zbolé. Za-
varvani so zdaj pri nas do maliga vsi. 
To blodenje je pa že prazno, da si po-
sestniki sami zažigajo, de dnarje dobé 
in ložej na novo zidajo in cimprajo. Pri 
nas se že nič taciga misliti ne da. Po 
kmetih je to velik križ, de se ljudje pri 
ognju nič razumno ne znajo obnašati, 
de jim gasivniga orodja manjka, de 
ljudje veči del prazni k ognju prileté 
in de veljavnih poveljnikov nimajo. 
Vsaka srenja naj bi imela kake za to 
postavljne možé, de bi pri ognju po-
veljstvo imeli, in možaki naj bi vselej 
sekire in cepine, ženske pa škafe se-
boj prinesle. Silno neznano je viditi, 
de cele rajde ljudi pri ognji leno kakor 
de bi bili okameneli stojé, de možaki 

tabak pijó in križem roke deržé; če se 
vpije: vode, vode! se je le poredkama 
kaki škafec dobi in še ta, ker je je pre-
malo, ogenj bolj oživi kot pogasi.
Prepričali smo se, kako koristno bi 
bilo, de bi vsaka veči srenja, ali vsaj 
vsaka fara imela špricovnico in pa več 
spledenih in posmolenih vedrov, kteri 
se pri metanji s streh ne razbijejo in 
se tudi veliko ložej nosijo in eden dru-

gimu podajajo. Naj nam c. k. okrajne 
poglavarstva tudi h temu kaj pripo-
morejo, zakaj brez njih tudi srenje v 
novo vpeljanje nič ne bojo storile.

Jernej Arko
Vodiški fajmošter.

Za objavo pripravil:
Dr. Jože Ciperle
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Votivna slika požara na Spodnjem trgu v Škofji Loki v letu 1698 iz Sopotnice.
      © Loški muzej Škofja Loka.
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V ponedeljek, 20. maja 2013, je bilo v Domžalah področno prvenstvo v 
atletiki.
Maja Hočevar je dosegla 3. mesto v suvanju krogle, Petra Rahne 1. mesto v 
metu vorteksa in Karin Gubanc 3. mesto v metanju vorteksa. Bravo, naši mla-
di športniki!

Občani Vodic smo lahko ponosni 
še na enega domačina: Luko Ja-
nežiča. Je šprinter in tekmuje na 
100 metrov (10:95) in 200 metrov 
(21:72), po potrebi pa tudi na 400 
metrov in v skoku v daljino. Pred 
časom je prestopil v AD Kladivar 
Celje, kjer sta s trenerjem Rokom 
Predaničem postavila nove cilje 
za naslednje štiriletno obdobje. 
Zanj pravijo, da je velika prido-
bitev ekipe, tako mladinske kot 
članske.

Njegovi največji uspehi v letošnjem 
letu so:

zmaga na 200 metrov na DP, •	
mlajši mladinci,
zmaga na 200 metrov na DP, •	
starejši mladinci,
zmaga na 200 metrov na APS,•	
zmaga na 200 metrov mladin-•	
ske igre Alpe Jadran,
že ima normo za naslednje leto •	
za evropsko mladinsko prven-
stvo, ki jo mora tudi potrditi.

V letu 2013 želi poleg drugega do-
seči dober rezultat na evropskem 
mladinskem prvenstvu, osvojiti čim 
več naslovov v državi, kakovostno 
nastopiti za klub in državno repre-
zentanco.

M. K.

Področno prvenstvo
v atletiki

Odličen
Luka Janežič
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V času oratorija, to je med 30. junijem in 6. julijem, bo cesta mimo cer-
kve v Vodicah zaprta. V tem času bodo namreč izvajali oratorij, za ukrep 
pa so se odločili zaradi varnosti. Organizatorji prosijo za razumevanje.

Cestna zapora

Taja Pipan, učenka 5.c., je v soboto, 25. 5.13, na državnem tekmovanju v 
badmintonu v Medvodah, v kategoriji do 11 let, postala trikratna državna 
prvakinja. Zmagala je v kategoriji posamezno, v dvojicah s sestro Lino in v 
mešanih dvojicah. Bravo, čestitke!

M. K.

Državno tekmovanje
v badmintonu
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Znani so rezultati mednarodnega likovnega natečaja Galerije lepe in uporabne umetnosti v Turčiji. Na natečaju je 
sodelovalo 21 držav s tri tisoč likovnimi deli. Med dobitniki priznanj so tudi učenci naše osnovne šole. V starostni sku-
pini 5–12 let so podelili 10 zlatih, 16 srebrnih in 18 bronastih priznanj. V tej starostni skupini je TINKARA BOLTA prejela 
bronasto priznanje. V starostni skupini 13–19 let so podelili 11 zlatih, 11 srebrnih in 11 bronastih priznanj. V tej starostni 
skupini je ALENKA LETNAR prejela bronasto priznanje. Za razstavo v galeriji so izbrali sto likovnih del. Priznanje za 
razstavljeno delo je prejel PETER PODGORŠEK. Čestitamo!

M. K.

Če si star(-a) med 7 in 12 let, zelo 
rad(-a) bereš ali pa malo manj, 
si pravi(-a) za med Poletavce! V 

Likovni
natečaj

Otroški 
likovni 
bienale

Na spletni strani Osnovne šole Vo-
dice so objavljeni rezultati prvega 
OTROŠKEGA LIKOVNEGA BIENALA 
OŠ BOŽIDARJA JAKCA v spomin 
velikega slovenskega umetnika. 
Na natečaju so sodelovali učen-
ci od 1. do 9.razreda slovenskih 
osnovnih šol z enim delom iz vsa-
ke triade. Likovna naloga natečaja 
je bila RISBA – črta, linija, pika ... 
Tematika in tehnika nista bili do-
ločeni. Nagrado za najboljši likov-
ni izdelek 3. triade je prejel JAN 
ŠPENKO. Čestitke, Jan!

Poletavci
– poletni bralci

v knjižnici Vodice
času poletnih počitnic se lahko 
pridružiš skupini poletnih bral-
cev tako, da 30 dni vsak dan pol 
ure bereš kar koli: knjige, stripe, 
časopisne članke, revije, recep-
te.

Z oddanim bralnim seznamom 
sodeluješ v super nagradnem žre-
banju! Poišči bralne sezname v 
knjižnicah ali na spletu junija, ko 
začnemo, oddaj svoj seznam do 
konca avgusta in ne pozabi priti na 
zaključno zabavo v septembru.

Knjižnica Vodice
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Projekt vrtca Čebelica leta se je iz-
vajal v vseh oddelkih. Otroci so s 
pomočjo vzgojiteljic izvedeli veli-
ko novega o življenju čebel, nara-
vi.

V centralnem vrtcu in obeh enotah, 
Skaručni in Utiku, so nas obiskali vo-
diški čebelarji. Otroci so se posladkali 
z medenjaki, ki so jih pekli v vrtcu. 
Različne vsebine in dejavnosti smo 
dopolnili s plesom, spoznavanjem za-
četnih korakov baleta, ki so jih otroci 
spoznavali ob pomoči nekdanje ba-
lerine, Nene Vrhovec Stevens. Pro-
jekt smo sklenili s predstavo plesa in 
pesmi v Kulturnem domu Vodice. Po 
koncu nastopa so si otroci ogledali še 
glasbeno predstavo z Damjano Gola-
všek in Stenom Vilarjem,  Medenka, 
ki je bila darilo Občine Vodice. 

Tekst: Hedvika Rosulnik 
Foto: Rok Štupar 
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»Postavljam vprašanje, ki ga skupaj z vašim 
odgovorom objavite v občinskem glasilu. 
Naši občani iz Repenj-Zapoge (ne mislim na 
pošiljatelje pisma nam svetnikom) me spra-
šujejo, če si upam kaj vprašati. To zanima 
tudi nas Vodičane v starejših naseljih. 

VPRAŠANJE 1: 
Koliko na novo priseljenih v Vodice še zdrži ta 
infrastruktura? Mislim na vrtec, šolo, občinske 
ceste, pošto, trgovino, zdravstveni dom in pa 
predvsem na kanalizacijo. Edino cerkev je do-
volj velika. Kanalizacija! Z vsakim novim nase-
ljem smo starejši zaselki bolj oddaljeni od nje. 
Na Klancu, kjer živim, zlepa ne bo priklopa. Ni-
mamo pločnika, tovorni promet se povečuje. 
Nimamo javne razsvetljave. V načrtovanem na-
selju vse to bo. Zagotovo. Denarja za izgradnjo 
(prej navedenega) bo zmanjkalo, ker bo treba 
razširiti vrtec, šolo! 

VPRAŠANJE 2: 
Zakaj ni več zborov krajanov ali kakor koli že 
to imenujete? Občani bi vse to radi povedali in 
vprašali. Nič nimamo proti posamični gradnji, 
kjer bi domači radi dali zemljo otrokom za izgra-
dnjo hiše, pa dobijo odgovor, da je to kmetijsko 
zemljišče. Kaj pa zemljišče, kjer bi se gradilo 
nova naselja? Ali je tam močvirje, neuporabna 
zemlja?

VPRAŠANJE 3:
Ne vem  natančno, do kdaj nam EU nalaga izgra-
dnjo kanalizacije; v nasprotnem bomo prisiljeni 
sami graditi manjše čistilne naprave na lastne 
stroške. Pa smo za to infrastrukturo že plačevali 
krajevni prispevek pa komunalni prispevek ob 
gradnji hiše. Res prosim za objavo vprašanja in 
vašega odgovora.«

Odgovor na vprašanje št. 1:
Gradnja kanalizacije je, kot je tudi že razvidno iz 
pojasnil k 3. vprašanju, predvidena na podlagi 
operativnega programa, ki določa podrobnejše 
kriterije in terminske roke za izgradnjo, se bo pa 
gradnja izvajala v sklopu celovitega urejanja in 
seveda predvsem v skladu s finančnimi zmožnost-
mi občinskega proračuna. 
Pripomba glede tovornega prometa je vsekakor 
na mestu in dejstvo je, da tovorni promet v Vodi-
cah na splošno predstavlja veliko okoljsko obre-
menitev, prav tako pa negativno vpliva na varnost 
v prometu. Brniška cesta je kategorizirana kot re-
gionalna cesta in je kot taka v upravljanju države. 
Občina Vodice se že leta trudi zmanjšati negativni 
vpliv tovornega prometa, za kar pa na državni 
ravni žal ni pretiranega posluha, kar se kaže tudi 
pri gradnji obvoznice, ki bi nadomestila prav tako 
državno cesto skozi osrednji del Vodic. Občina 
Vodice je v okviru izdaje smernic k pripravi držav-
nega prostorskega načrta za železnico Ljubljana–
Kranj–Jesenice z odcepom na Brnik podala tudi 
predlog, da se ob umestitvi železniškega odseka 
proti Brniku vzporedno umesti tudi regionalna 
cesta, s čimer bi bila omogočena prestavitev ve-
čine prometa z Brniške ceste, ta pa bi posledično 
postala lokalna cesta, ki bi bila s preusmeritvijo 
vsekakor manj obremenjena. 
Glede gradnje javne razsvetljave je vsekakor naj-
bolj ekonomična in tudi primerna celovita uredi-
tev infrastrukture, kar pomeni izdelavo celotne 
projektne dokumentacije, pridobitev soglasij 
upravljavca ceste (države), treba bi bilo izvesti od-
kupe zemljišč ... V primeru reševanja le določenega 

Odgovori občinske uprave
na vprašanje svetnika Antona Logarja

območja pa bi bilo tako v zgornjem delu brniške-
ga klanca treba izdelati ločen projekt, potrebna bi 
bila izvedba vkopa električnega kabla ter posta-
vitev dveh svetilk javne razsvetljave, višine osem 
metrov, za kar bi v grobem stroški znašali več kot 
deset tisoč evrov. S tem bi se sicer rešil manjši del 
območja, a vendar to neke ustrezne celovite reši-
tve ne bi zagotovilo. Zato je tudi na dolgi rok bolj 
ekonomičen pristop k celoviti rešitvi območja, to-
rej s pripravo projektov in pridobitve vseh potreb-
nih drugih dokumentov, temu pa bi nato sledila 
postopna gradnja tako pločnikov kot tudi javne 
razsvetljave, s čimer bi se območje Brniške ceste 
uredilo bolj celovito.   
Strinjamo se, da je stanje na področju družbene 
infrastrukture v občini vse prej kot primerno. Se pa 
v skladu z zmožnostmi vendarle izvajajo aktivno-
sti za izboljšanje stanja. Tako je bila za dograditev 
vrtca in s tem ureditev primernejših prostorov že 
podana vloga za gradbeno dovoljenje, prav tako 
tudi za ureditev zunanjih površin ob OŠ in vrtcu 
v Vodicah. Za urejanje omenjenega območja je 
občinski svet Občine Vodice v lanskem letu tudi že 
potrdil strokovno podlago, ki vsebuje izhodišča za 
nadaljnji razvoj tega območja. Ustreznejši prostori 
za zdravstveno oskrbo, pošto, trgovino in dejavno-
sti društev pa se bodo zagotavljali v okviru novega 
občinskega središča, za katerega so bile izdelane 
rešitve v okviru javnega arhitekturno-urbanistič-
nega natečaja. Je pa ob tem vsekakor treba pou-
dariti, da izvajanje določenih dejavnosti občinam 
otežuje tudi država, saj lokalni skupnosti nalaga 
vedno nove in nove obveznosti ter uvaja dodatne 
standarde, ob tem pa se finančna sredstva v pri-
merjavi s povečanimi potrebami ne povečujejo. 
Glede tako imenovanega načrtovanega naselja 
pa je treba poudariti, da se bo območje urejalo na 
podlagi občinskega podrobnega prostorskega na-
črta (OPPN), v okviru katerega bo moral investitor 
pred gradnjo objektov zgraditi tudi vso potrebno 
infrastrukturo (kot je običajno na tovrstnih obmo-
čjih po občini), ob tem pa se bo postopen razvoj 
usmerjal tudi s faznostjo gradnje.

Odgovor na vprašanje št. 2:
Zakon o lokalni samoupravi v 44. členu pravi: 
»Neposredne oblike sodelovanja občanov pri od-
ločanju v občini so zbor občanov, referendum in 
ljudska iniciativa«. 
V 45. členu pa: »Občani na zboru v skladu z zako-
nom ali statutom občine obravnavajo posamezne 
zadeve, oblikujejo stališča, dajejo predloge, pobu-
de in mnenja ali odločajo. Zbor občanov se lahko 
skliče za vso občino ali za njen posamezen del. 
Župan mora sklicati zbor občanov, če je tako pred-
pisano z zakonom ali statutom občine ali če tako 
zahteva najmanj pet odstotkov volivcev v občini 
oziroma v njenem posameznem delu, lahko pa ga 
skliče na lastno pobudo, na pobudo občinskega 
sveta ali sveta ožjega dela občine. 
V Občini Vodice je v času njenega delovanja nekaj 
takih sklicev bilo. Po posameznih območjih (občin-
ske dvorane in prostori PGD) in v kulturnem domu 
v Vodicah za samo naselje Vodice in za območje 
celotne občine. Obravnavana so bila različna 
vprašanja, od pomena za ohranitev krajevnih sku-
pnosti do drugačne organiziranosti ožjih delov ob-
čine, od umestitve tehničnega ali vodnega parka v 
prostor do obravnave predlogov ob sprejemanju 
nekaterih občinskih proračunov pa o komasaciji ...  
V zadnjih letih ni bilo za sklic zbora občanov ali kot 
je zastavljeno v vprašanju zbora krajanov nobene 
pobude. Ne od občinski svetnikov, ne organizirane 
civilne družbe, ne od posameznikov. Zato tega ni 

bilo, kar pa ne pomeni, da sklici niso možni oziro-
ma da jim kdor koli nasprotuje. 
Odločitev glede ustreznosti spremembe namemb-
nosti kmetijskega zemljišča je v končni fazi potrje-
na od pristojnih nosilcev urejanja prostora, in sicer 
s pozitivnim mnenjem, ki ga vsak posamezen no-
silec poda k predlogu prostorskega akta. 

Odgovor na vprašanje št. 3:
Roke za izgradnjo kanalizacijskega omrežja ozi-
roma izgradnjo sistema za odvajanje in čiščenje 
odpadnih voda določa vladni Operativni program 
odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode 
(za obdobje od leta 2005 do leta 2017), ki izhaja 
iz Nacionalnega programa varstva okolja, Reso-
lucije o nacionalnem programu varstva okolja 
2005–2012 in direktiv evropskega sveta.
Navedeni operativni program določa različne roke 
glede na velikost območij (aglomeracij) in lego teh 
(ali ležijo na občutljivih območjih, na primer vodo-
varstvenih območjih). Na podlagi teh kriterijev so 
v naši občini deklarirane naslednje aglomeracije z 
naslednjimi roki izgradnje sistema za odvajanje in 
čiščenje odpadnih voda:
Območja poselitve, ki so obremenjena med 
50 in 2.000 PE ter gostoto obremenjenosti več 
kot 20 PE/ha ter več kot 10 PE/ha na območjih 
s posebnimi zahtevami. Rok: 31. 12. 2015; ciljno 
stanje: 95% vključenost.
A - Vodice, B - Repnje, C - Polje pri Vodicah, D 
- Selo pri Vodicah, E - Repnje (Benk), F - Šinkov 
Turn.
Območja poselitve, ki so obremenjena med 900 
in 2.000 PE ter gostoto obremenjenosti med 10 
PE/ha in 20 PE/ha – dodatni program 1. stopnje. 
Rok: 31. 12. 2017. 
A - Bukovica pri Vodicah.
Območja poselitve, ki so obremenjena med 450 
in 900 PE ter gostoto obremenjenosti med 10 
PE/ha in 20 PE/ha – dodatni program 2. stopnje. 
Rok: 31. 12. 2017.
A - Skaručna.
Območja poselitve, ki so obremenjena med 50 
in 450 PE ter gostoto obremenjenosti med 10 
PE/ha in 20 PE/ha – dodatni program 3. stopnje. 
Rok: 31. 12. 2017. 
A - Zapoge, B - Dornice, C - Vesca.
Pri tem je treba dodati, da aglomeracije niso 
povsem identične z naselji (zajemajo lahko le 
manjši, strnjeni del naselja ali pa združujejo več 
naselij (oziroma delov naselij), ki se stikajo). Gra-
fični prikaz je razviden tudi iz javno dostopne-
ga Prostorskega informacijskega sistema občin 
(PISO) prek občinske spletne strani (tematski 
sklop: Gospodarska infrastruktura (GJI)/Komu-
nala (Ko)/Aglomeracije).
Ob upoštevanju dejstva, da na omenjenem ob-
močju Brniške ceste še ni zgrajene javne fekalne 
kanalizacije, vam v okviru plačil komunalnega 
prispevka delež tega za kanalizacijo verjetno še 
ni bil zaračunan, vsaj v zadnjih letih ne. V okviru 
komunalnega prispevka se namreč odmeri le 
prispevek za tiste vrste komunalne opreme, na 
katero se objekt lahko priključi. Se pa pripomba 
verjetno nanaša na prispevek, ki ste ga občani 
plačevali na podlagi Pravilnika o povračilih za 
priklop na vodovodno in kanalizacijsko omrežje 
(Uradno glasilo Občine Vodice, št. 10/07). V zvezi 
s slednjim je treba poudariti, da je vračilo tovr-
stnih plačanih taks predvideno v okviru Odloka 
o komunalnem prispevku v Občini Vodice, ki ga 
je občinski svet Občine Vodice sprejel konec 
leta 2011.
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Koliko zares veljajo predvolilne oblju-
be kandidatov za župana, da si bodo 
prizadevali za enako obravnavo vseh 
občanov, in koliko so te obljube zares 
iskrene, se kaj hitro izkaže pri spre-
jemanju občinskega prostorskega 
načrta (OPN). To bodo najbolj vedeli 
povedati tisti občani, ki so vložili po-
budo za spremembo namembnosti 
za svoje zemljišče, a žal niso »prišli 
skozi«. Pa tudi tisti, ki so na svoje po-
izvedovanje, ali lahko še vložijo po-
budo za spremembo namembnosti, 
prejeli odgovor, da je plan v fazi, ko 
se novih pobud več ne more spre-
jemati. Če ste se znašli v takšni vlo-
gi, potem iskreno upamo, da ste se 
pritožili. Razloge za pritožbo smo na 
seji dne 22. aprila 2013 navedli in so 
povzeti tudi v majski številki Kopitar-
jevega glasu. 

Poleg razvojnih pobud, ki urejajo 
zadeve skupnega pomena, meni-
mo, da je prav, da se vsaka spre-
memba plana presoja tudi z vidika 
pravičnosti do občanov – koliko so 
v postopku sprejemanja OPN ena-
kovredno in pošteno obravnavane 
pobude vseh občanov. Po poizvedo-
vanju pri pristojnih državnih organih 
smo izvedeli, da imajo občine dokaj 
proste roke pri tem, katera zemljišča 
postanejo zazidljiva (če seveda ležijo 
v primernih območjih za pozidavo). 
Država občine omejuje predvsem na 
način, da opredeli kvoto (površino) 
zemljišč, ki se jim lahko s spremem-
bo plana spremeni namembnost (iz 
kmetijskega v zazidljivo zemljišče). 

Po predstavitvi dopolnjenega osnut-
ka OPN Vodice s strani izdelovalca L. 
U. Z. Ljubljana na seji dne 22. aprila 
2013 se je med svetniki razvila ži-
vahna razprava, v kateri se je med 
drugim izkazalo, da naj bi županov 
osebni svetovalec za gradbene zade-
ve s tem OPN pridobil zajeten kos za-
zidljivega zemljišča v Vodicah. Gre za 
površino okoli deset tisoč kvadratnih 
metrov, na kateri naj bi nastalo novo 

Se nadaljuje praksa bogatenja 
posameznikov?

naselje hiš. Župan se je spretno umi-
kal večkrat ponovljenemu vprašanju 
KDO je pobudnik za spremembo na-
membnosti teh zemljišč, ki so v se-
danjem planu opredeljena kot kme-
tijska zemljišča z najvišjo boniteto. 
Glede na omejeno kvoto zemljišč, ki 
se jim lahko spremeni namembnost, 
se sprašujemo, na račun katerih po-
bud občanov so v dopolnjen osnu-
tek OPN vključeni to in še nekatera 
druga zemljišča? Čeprav v tej zadevi 
svetniki niso sprejeli nobenega for-
malnega sklepa, pa so vendarle bili 
mnenja, da je treba o tej spremembi 
ljudem odkrito povedati. Nezadovolj-
stvo svetnikov je bilo upravičeno, saj 
postajata vrtec in šola že premajhna, 
prav tako komunalna infrastruktura. 
Iz tega razloga bi morale imeti pred-
nost pri obravnavi tiste pobude, s 
katerimi občani rešujejo lastne sta-
novanjske probleme, in ne pobude, 
ki ustvarjajo nova naselja ter dobičke 
izvoljenim posameznikov.  

Svetniška skupina N.Si je naspro-
tovala odločanju o dopolnjenem 
osnutka OPN Vodice in zahtevala, 
da občina omogoči vsem občanom 
ponovno vložitev pobud za spre-
membo namembnosti zemljišč, 
ter navedla še druge zahteve, s 
katerimi bi se zagotovila pregle-
dnost postopka sprejemanja OPN 
Vodice. Ker je do glasovanja vsee-
no prišlo, dopolnjenega osnutka 
OPN (edini) nismo podprli.
Zakaj plana nismo podprli: V gra-
divu, ki smo ga svetniki prejeli v 
okviru obravnave OPN Vodice, je 
zapisano, da je dopolnjen osnutek 
OPN Vodice pripravljen v okviru 
nadaljevanja postopka priprave 
OPN in ne pomeni novega postop-
ka. S to trditvijo župan Občine 
Vodice in uprava občine zavaja-
ta tako občinske svetnike kakor 
tudi vse občane Občine Vodice. Če 
bi šlo za nadaljevanje postopka 
sprejemanja OPN, ne bi smelo pri-
ti do širitve pobud za spremembo 

namembnosti zemljišč. V dopol-
njen osnutek OPN Vodice pa so 
vključene nove pobude za spre-
membo namembnosti, ki niso bile 
vključene ne v prejšnje postopke, 
niti niso bile razvidne na spletnem 
portalu pristojnega direktorata za 
prostor in ki predstavljajo boga-
tenje posameznikov ter pravnih 
oseb, takšnih, ki so neposredno 
povezani z županom Občine Vo-
dice. Na ostale občane se je tudi v 
tem postopku vse prevečkrat po-
zabilo. 

Zahteve naše svetniške skupine, po-
dane na seji dne 22. 4. 2013 so bile 
naslednje: 
da občinski svet na seji ne odloča o 
dopolnjenem osnutku OPN Vodice v 
predlagani obliki; 
da se postopek sprejemanja OPN Vo-
dice vodi pregledno;
da se dopolnjen osnutek OPN Vodi-
ce ponovno »odpre za občane«, da 
bodo lahko vložili razvojne pobude 
za spremembo namembnosti ze-
mljišč; 
da se dopolnjen osnutek OPN Vodice 
predstavi občanom po vaseh;
da se JAVNO OBJAVI spisek pobudni-
kov s parcelami, za katere pobudniki 
predlagajo spremembo namembno-
sti z navedbo, ali so njihove pobude 
vključene v dopolnjen osnutek OPN 
Vodice ali ne;
da se JAVNO OBJAVI poimenski se-
znam tistih občanov oziroma njiho-
vih družinskih članov, ki so s to ob-
čino povezani kot občinski svetniki, 
člani občinske uprave, člani organov 
občine oziroma delovnih teles ob-
činskega sveta ali kot kandidati za 
občinske svetnike Občine Vodice in 
katerih zemljišča s tem planom po-
stajajo zazidljiva.

Mojca Ločniškar,
ddr. Tomaž Gyergyek,

Anton Kokalj 



31

Ra
zp

is

Na podlagi Odloka o javnem občinskem glasilu Kopitarjev glas (Uradno glasilo Občine Vodice št. 2/2000  in spremem-
be Odloka o javnem občinskem glasilu Kopitarjev glas (Uradno glasilo Občine Vodice št. 1/2011, 2/2013) in Zakona o 
medijih  (Uradni list RS št. 110/2006)
Občina Vodice objavlja razpis za 

Odgovornega urednika občinskega glasila

občine Vodice »Kopitarjev glas«

Za odgovornega urednika je lahko imenovana oseba, ki izpolnjuje pogoje, določene z zakonom:
znanje slovenskega jezika,•	
mora biti poslovno sposobna,•	
ji ni izrečena prepoved opravljanja poklica, dejavnosti ali javnega nastopanja.•	
Zaželjena je novinarska izobrazba in izkušnje z delom uredništva.•	

•	
Prednost pri izbiri bodo imeli kandidati z novinarsko izobrazbo in izkušnjami z delom v urednišvu.
Odgovorni urednik je odgovoren:

za uresničevanje programske zasnove javnega občinskega glasila,•	
za vsako informacijo, objavljeno v glasilu, razen v primerih, ki jih določa zakon,•	
za to, da so objavljeni prispevki v skladu s programsko zasnovo glasila ter načeli novinarske etike.•	

Prijava mora vsebovati:
življenjepis•	
izjavo o izpolnjevanju pogojev•	
kratek opis delovnih izkušenj z referencami.•	

Z izbranim kandidatom bo sklenjena pogodba za obdobje:  do 31.12.2014.

Kandidati vložijo prijavo z ustreznimi dokazili v pisni obliki, ki jo pošljejo v zaprti ovojnici s pripisom » RAZPIS ZA OD-
GOVORNEGA UREDNIKA KOPITARJEVEGA GLASU – NE ODPIRAJ«  najkasneje do 5.7.2013, na naslov: Občina Vodice, 
Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice.

Upoštevane bodo le popolne prijave, (z vsemi dokazili o izpolnjevanju zahtevanih pogojev), ki bodo vložene pravo-
časno.   
Kandidati bodo o izbiri obveščeni najkasneje v 30 dneh po opravljeni izbiri.
Dodatne informacije dobite v sprejemni pisarni Občine Vodice na tel. št.: 833-26-10
ali e- mailu: sprejemna@vodice.si.

Vodice, dne 3.6.2013

Občina Vodice
Predsednik Komisije za mandatna vprašanja,

 volitve in imenovanja
Peter Podgoršek 

Razpis za odgovornega urednika
Kopitarjevega glasu
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Knjižnica Vodice NOVOSTI

Roman
Abdolah, Kader: Hiša ob mošeji 
(Iran, islam, družine, družbene razme-
re, 20. stoletje)

Baydar, Oya: Izgubljena beseda 
(Turčija, Kurdi, etnični odnosi, nasilje)
Cole, Kresley: Valovi strasti (roman-
tična zgodovinska pripoved, ljubezen-
ski roman)
Combüchen, Sigrid:  Krpe časa (dam-
ski roman, ženske, življenjska obdobja, 
Švedska)
Crusie, Jennifer: V drugo gre rado 
(odnosi med spoloma, varuške, duho-
vi, ljubezenski roman)
Glattauer, Daniel: Za vedno tvoj 
(samske ženske, ljubezenski partnerji, 
duševne motnje)
Hay, Louise L.: Slikanje prihodnosti 
(pozitivno mišljenje, slepota)
Hill, Melissa: Zapestnica spominov 
(samske matere, odnosi med spoloma)
Jonasson, Jonas: Stoletnik, ki je zle-
zel skozi okno in izginil (stari ljudje, 
pogrešane osebe, potovanja, humor)

Biografski roman
Ginzburg, Natalia: Družinski bese-
dnjak (Torino, družina Levi, judje)
Pištalo, Vladimir: Tesla, portret med 
maskami (Nikola Tesla [1856–1943], 
elektrotehnika, iznajdbe, znanstveniki)

Kriminalni roman
Adler-Olsen, Jussi: Komora (Danska, 
policija, kazenske preiskave, pogreša-
ne osebe)

Zgodovinski roman
Gregory, Philippa: Kraljica rek (An-
glija, zgodovina, 15. stoletje,Vojna med 
belo in rdečo rožo 1455–1485)

Mladinsko leposlovje
Almond, David: Ime mi je Mina (de-
kleta, odraščanje, problemi, drugač-
nost, razumevanje)
Dahl, Roald: Čarli in tovarna čoko-
lade (fantastika, dečki, družina, hrana, 
zlorabe)
Muck, Desa: Blazno resno slavni 
(zvezdništvo, slava, mladostniki, hu-
mor)

Nesbø, Jo: Prdoprašek doktorja 
Proktorja (fantastika, posebneži, izu-
mi, humor, nonsens, prijateljstvo)
Ness, Patrick: Sedem minut čez pol-
noč. Napisano po zamisli Siobhan 
Dowd (fantastika, bolezni, smrt, strah, 
matere, sinovi, pošasti, fantastična bi-
tja)
Paver, Michelle: Božanstva in bojev-
niki (prazgodovina, bronasta doba, 
Grčija, bogovi, delfini, pustolovščine)
Poznanski, Ursula: Erebos (znanstve-
na fantastika, mladostniki, računalni-
ške igre, umetna inteligenca, virtualna 
resničnost, zasvojenost, moč, manipu-
liranje, zlorabe, identiteta, zavajanje)

Otroško leposlovje
Blake, Quentin: Kakaduji (živali v do-
mišljiji, papige)
Elliott, Rebecca: Mala Zoja (sirote, 
osamljenost, pripadnost)
Praprotnik-Zupančič, Lilijana: Mačji 
zakaji (mačke, živali v domišljiji, hu-
mor)

Taylor, Sean: Vzleteli smo! (živali v 
domišljiji, ekologija)

Jezikoslovje
Avsenak, Vanja :  Matura total. A 
complete course for the English 
matura (učbenik za pripravo na ma-
turo iz angleškega jezika)

Kmetijstvo
Laughton, Rebecca: Zeleno kmeto-
vanje. Priročnik za uspešno ekolo-
ško kmetijo ali vrt

Psihologija
Hay, Louise L.: Ozdravite! (samo-
zavedanje, samorealizacija, čustveni 
vzorci)

Ročne spretnosti
Knight, Lorna: Šivanje – 250 nasve-
tov in tehnik za vse, ki radi šivajo

Vodiči
Rabe, Cordula: Španska Jakobova 
pot. Od Pirenejev do Santiaga de 
Compostela in naprej do Finister-
re in Muxíe (vse etape, z različicami in 
višinskimi profili)

Vzgoja
Dyer, Wayne W.: VSE, kar želite svo-
jemu otroku. Pomagajte vašemu 
otroku odrasti v svobodnega, zre-
lega  in uspešnega človeka (doma-
ča vzgoja, medosebni odnosi, psiholo-
ški nasveti)
Pitamic, Maja: Otroške igre. Zabav-
ne dejavnosti za otroka po metodi 
Montessori [od 1. do 3. leta in več]
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– GLAS ZVONOV
V sijaju zvezd, ki so žarele, čarobno nebo noči osvetlile,
na odprtem oknu so dekleta fantom opojne rože delile;
večerno zvonjenje, melodijo zvonov, počitek miru noči,
fantje so zapeli dekletom podoknico, za srca ljubezni. 

Ob svitu jutra potrkavanje iz zvonikov krajane je prebudilo,
pokrajina, zarosena v sončni zori, se je z jutranjico osvežila,

odmev, melodijo zvonov, sporočilo – izročilo narodu je poslala,
prebujanje čuječim, daritev zvonov, dnevno duševno svetlobo dala.

Res je, pojoči zvon nas obvešča, opozarja ob naravni nesreči,
ob smrti, požaru, pomembnih slavnostih, dobijo sočutje misleči;

na paši kravji zvonec ozvoči, poudarja pastirski raj mladosti,
še živali prisluhnejo zvončku vodnice na paši kreposti.

Ko zvonček pred daritvijo oznani, pri daritvi misli zvonjenja zaslišimo odmev,
prisluhnemo, dobimo notranjo moč zadoščenja, 

potrkači v zvoniku se oglasijo, takti, glas zvonov aleluje zadonijo,
sodelujočim pa lepe ure dneva, noči, pesem zvonov podarijo.

Pozimi na saneh, poleti na zapravljivčkih, na poroko so se peljali, 
na iskrih konjih so zvončki novoporočenima srcema cingljali,

svatje, ob pojoči harmoniki vriskajoč s petjem veselje so izkazali,
pri zvonjenju obreda poroke so si roke življenjske ljubezni podali. 

Jesen življenja, zvon navčka nas obvesti, srce se umiri, 
ob zvonjenju še živeče, trpeče z zvonovi življenje dušo izroči,
zemlja slovenska do umiritve srca dostojno narod je hranila,

pesem zvonov bo na pogrebu zadnjič – bim, bam, bom – poslovilno podarila. 

V župnijski cerkvi zvonovi vernike duhovno prebudijo,
rimski zvonovi papeža, kardinalski zbor večno slavijo,

nedelja, prazniki so dnevi, da postane povezana zakonska družina,
ta blaženi mir, navdušujejo zvonovi ljudi dobrega srca.

Slovenci, podajmo si roke slovesa, resnično oprostilno, srčno,
od gore Oljke, veliko Marijinih svetišč radi vestno obiskujmo,

pod Triglavom, od Ruske kapelice, zvonjenje na Brezjah zaželimo
na vseh obredih slovesa zaključimo misel – bim, bam, bom – melodijo.

Dobruša,  junij 2012
Jože Stopar



34 RAZPREDELNICA DOGODKOV IN PRIREDITEV
Datum Ura Dogodek/prireditev Organizator Lokacija

JUNIJ
14/06/2013 19:00 VALETA OSNOVNA

ŠOLA VODICE
KD VODICE

15/06/2013 dopoldan GASILSKO TEKMOVANJE MLADINE GZ MEDVODE IN GZ VODICE GZ MEDVODE ZBILJE
15/06/2013 19:00 GASILSKA VESELICA (PRED VESELICO 3.GASILSKI NOGOMETNI 

TURNIR)
PGD REPNJE-DO-
BRUŠA

REPNJE

18/06/2013 20:00 AKADEMIJA - PODELITEV PRIZNANJ PGD VODICE KD VODICE

19/06/2013 18:00 OTVORITEV RAZSTAVE NATEČAJNIH ELABORATOV ZA OBČINSKO 
SREDIŠČE V VODICAH

OBČINA 
VODICE IN ZAPS

KD VODICE

20/06/ - 
05/07/2013

16:00 - 
18:00

RAZSTAVA NATEČAJNIH ELABORATOV ZA OBČINSKO SREDIŠČE 
V VODICAH

OBČINA 
VODICE IN ZAPS

KD VODICE

22/06/2013 10:00 TENIŠKI TURNIR POSAMEZNIKOV OB DNEVU DRŽAVNOSTI TENIS KLUB KUBU 
VODICE

TENIS
KLUB KUBU

22/06/2013 19:00 PRAZNOVANJE OB DNEVU DRŽAVNOSTI in OB 110. OBLETNICI 
PGD VODICE

PGD VODICE, 
OBČINA VODICE

IGRIŠČE
OŠ VODICE

23/06/2013 14:00 TURNIR TROJK V ODBOJKI NA MIVKI OB DNEVU DRŽAVNOSTI TENIS KLUB KUBU 
VODICE

TENIS 
KLUB KUBU

JULIJ
30/06/ - 
06/07/2013

8:55 ORATORIJ ŽUPNIJA 
VODICE

VODICE

06/07/2013 14:00 POKALNO VETERANSKO TEKMOVANJE ZA POKAL GZS PGD POLJE POLJE
08/07/ - 
12/07/2013

9:00 - 
13:00

POČITNIŠKA KRATKOČASNICA ŠOLA NOGOMETA OBČINA VODICE TENIS 
KLUB KUBU

15/07/ - 
19/07/2013

9:00 - 
13:00

POČITNIŠKA KRATKOČASNICA TEDEN DOŽIVETIJ OBČINA VODICE POŠ UTIK
IN VODICE

22/07/ - 
26/07/2013

9:00 - 
13:00

POČITNIŠKA KRATKOČASNICA JEZIČNA ŠOLA ŠPANŠČINA OBČINA VODICE POŠ UTIK

29/07/ - 
02/08/2013

9:00 - 
13:00

POČITNIŠKA KRATKOČASNICA POLETNA USTVARJALNICA OBČINA VODICE POŠ UTIK

AVGUST
15/08/2013 11:00 PIKNIK DRUŠTVA UPOKOJENCEV BUKOVICA-ŠINKOV TURN - ZA 

ČLANE DRUŠTVA
DU BUKOVICA 
ŠINKOV TURN

GASILSKI DOM 
KOSEZE (v, primeru 
slabega vremena v 
KD Utik)

19/08/ - 
23/08/2013

8:00 - 
16:00

POLETNI TABOR POD RAŠICO SD STRAHOVICA 
IN OBČINA VODICE

KOČA SD 
STRAHOVICE, SELO

30/08/2013 15:00 PIKNIK DRUŠTVA UPOKOJENCEV VODICE - ZA ČLANE DRUŠTVA DU VODICE KD VODICE
31/08/2013 10:00 TURNIR V IN-LINE HOKEJU OB OBČINSKEM PRAZNIKU TENIS KLUB KUBU 

VODICE IN HOKEJ-
SKI KLUB UTIK

TENIS
KLUB KUBU

31/08/2013 20:00 VELIKA VRTNA VESELICA PGD POLJE POLJE
31.08.2013* 9:00 11. SREČANJE STARODOBNIKOV MOTO CLUB MAK 

VODICE
POLJE

* v primeru slabega vremena se prireditev prestavi na 1. septembra 2013

D
og

od
ki

Pismo
BRALCAČrna kronika

Poročilo za obdobje od 25. 04. 2013 do 30. 05. 2013

Kriminaliteta
Konec aprila in v začetku maja je bilo obdobje pestrega kriminalnega dogajanja. V Šinkovem 
Turnu so obravnavali tatvino kolesa s pomožnim motorjem, tatvino prenosnega računalnika, 
poskus vloma v stanovanjsko hišo in tatvino goriva iz delovnega stroja. Sredi maja so prav 
tako v Vodicah obravnavali tatvino goriva iz delovnega stroja, v Kosezah tatvino goriva iz to-
vornjakov, v Bukovici pa vlome v gradbene kontejnerje in delovne stroje. Nekaj podobnega 
se je zgodilo konec maja. V Bukovici so policisti spet obravnavali tatvino goriva iz delovnega 
stroja.
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KAR JE ZAPISANO GLOBOKO V SRCU,
SE NIKOLI NE MORE IZGUBITI.

ZAHVALA
OB BOLEČI IZGUBI NAŠEGA 

DRAGEGA OČETA, TASTA, DEDKA, 
PRADEDKA, BRATA IN STRICA

JOŽETA 
PODGORŠKA
IZ SELA PRI VODICAH

se iskreno zahvaljujemo vsem, 
ki ste nam v težkih trenutkih s 

toplim sočutjem stali ob strani.
Hvala za izrečena sožalja, tolažilne 
besede, podarjeno cvetje in sveče 

ter spremstvo na njegovi zadnji 
poti.

Hvala župniku Francu Mervarju za 
opravljeno mašo.

Posebna zahvala Lovski družini 
Vodice, Prostovoljnemu 

gasilskemu društvu Šinkov 
Turn, Godbi Vodice, in Društvu 
upokojencev Bukovica-Šinkov 

Turn za
vse pozornosti ob njegovem 

zadnjem slovesu.

Pogrešamo ga.
Vsi njegovi

Policija
svetuje in opozarja
Vse občane oziroma udeležence v prometu opozarjamo, da se lahko glede 
na lepše in bolj sončne dni pričakuje večja prisotnost voznikov motornih 
koles ter kolesarjev na vseh cestah, torej tako lokalnih kot drugih cestah.  

Lep pozdrav!
Policijska postaja Medvode

NAGRAJENCI
Spoštovani občani!
V prejšnji številki glasila Kopitarjev 
glas ste lahko reševali križanko. Med 
prispelimi rešitvami smo izžreba-
li naslednje nagrajence: Martina 
Ciperle, Repnje 19, Vodice, in Ta-
mara Picaboo Kuster, Nova ulica 
9, Vodice. Obe nagrajenki lahko na-
grado dvigneta v sprejemni pisarni 
Občine Vodice. Čestitamo!
Objavljamo tudi rešitev križanke, 
lahko jo sami preverite: Španka, ple-
ša, stodeset let PGD, Vodice, kariera, 
elegan, S. O., lon, Stane, ocet, mati, K. 
I., J, Novake, E. C., Alpe, m, Cr, uteha, 
dur, Šinkov Turn, eksponat, ralnik, 
rakovica, H, Jaka. Geslo: stodeset let 
PGD Vodice.

M. K.

In spomniš se prekrasnih dni,
ki bili so – a več jih ni.                                            

            

ZAHVALA

V 85. letu nas je tiho zapustila 
naša draga mama

Milka  Jeraj,

upokojena babica 
iz Vodic

 
Iskrena hvala za vsa izrečena 

sožalja, darovano cvetje in sveče 
ter dar za svete maše in hvala 

vsem, ki ste jo pospremili na njeni 
zadnji poti.     

Zahvala gospodu župniku Francu 
Mervarju in Patru Leopoldu 

Andreju Grčarju za lep mašni 
obred, Janezu Podgoršku za 

poslovilni govor, pogrebni službi 
Navček, pevcem in gospodu 

Lamovšku.

Žalujoči: hčerka Jožica ter sinova 
Marko in Emil z družinama

Izidi glasila Kopitarjev glas do 

konca leta 2013

Oglase in tekste sprejemamo 

na mail dva tedna pred izidom, 

v tisk gre glasilo štiri dni pred 

izidom.

29. 8. 2013

26. 9. 2013

24. 10. 2013

22. 11. 2013

20. 12. 2013

IZZIDI
GLASIL

ZAHVALA
Na pokopališču v Skaručni  smo 14. 

4. 2013 pokopali našega očeta

Dacar Rajkota, 
ki je 9. 4. 2013 umrl v ljubljanskem 
Kliničnem centru. Zahvaljujemo 
se vsem sosedom, sorodnikom, 
prijateljem in znancem ki so ga 

prišli pospremit na njegovi zadnji 
poti. Zahvaljujemo se za izrečena 

sožalja, vse darovano cvetje in 
sveče.

Še posebej bi se zahvalili 
sosedu in prijateljema, ki so na 
pogrebu nosili žaro, župniku in 

ministrantom za darovano mašo, 
pogrebnemu zavodu in pevcem 
za pomoč pri pogrebu, društvu 
upokojencev za žalni govor in 

tistim, ki so pri pogrebu pomagali 
na kakršenkoli drug način.

Še enkrat se zahvaljujemo vsem 
dobrim sosedom in sorodnikom za 

sveče in vse prekrasno cvetje.
 Sin Simon z družino
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